
CUMHURBAŞKANI Recep Tayyip
Erdoğan, AK Parti Genel Merkez-

i’nde İnsan Hakları Eğitim Programı’-
na katıldı. Burada bir konuşma ger-
çekleştiren Cumhurbaşkanı Erdoğan,
sosyal medya platformlarına tepki
gösterdi. Dijital bir faşizm ile karşı
karşıya olunduğunu ifade eden Erdo-
ğan, sosyal medya şirketlerinin ABD
ve Avrupa’da kurallara uyma nok-
tasında gösterdiği hassasiyeti Tür -
kiye’de göstermediğini söyledi.

SOSYAL MEDYA PLATFORMLARI MİLİTANLAŞTI

MANİSA'DA sahipsiz köpek
sorunu, sosyal medya plat-

formu X'te paylaşılan görüntülerle
yeniden gündeme geldi. Görün-
tülerde, şehrin merkezi olarak bili-
nen 8 Havuzu (15 Temmuz
Demokrasi Meydanı) çevresinde
onlarca sahipsiz köpeğin dolaştığı
görülüyor. Görüntülerin paylaşıl-
masıyla birlikte binlerce kişi
tarafından izlenen ve tartışılan
olay, vatandaşların tepkisine yol
açtı. Kısa sürede en çok konuşu-
lanlar arasına giren paylaşıma
cevap veren Manisa Büyükşehir
Belediyesi hesabı ise topu ilçe
belediyelerine attı.

BÜYÜKŞEHİR SORUMLULUK KABUL ETMEDİ

SALİHLİ Belediyesi’nde görevli yapı denetim
teknikerinin mobbinge maruz kaldığıyla ilgili id-

dialar günlerce konuşulmuştu. Belediyeden bu id-
dialara yanıt geldi. Salihli Belediyesi’nin,
yaşananlara karşı kendini savunduğu açıklamanın
büyük bölümünde, mobbinge maruz kaldığını iddia
eden Erkan Keskin’in görev yerine gelmediği, me-
saiye geç başladığı ve kendisine sandalye ver-
ilmesine rağmen kabul etmediği yer aldı. Erkan
Keskin hakkında soruşturma başlatıldığı ifade
edilen açıklamada soruşturmanın nedeni olarak
ise basına demeç vermesi gösterildi.

YAŞADIĞI BASKI İÇİN BASIN AÇIKLAMASI YAPMASI SORUN OLDU
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5’te

7’de

Manisa'da sahipsiz köpekler sosyal medyada gündem oldu. 8 Havuzu çevresinde onlarca başıboş
köpeğin görüntülenmesi tepki çekerken Manisa Büyükşehir Belediyesi topu ilçe belediyelerine attı

SOSYAL MEDYA MANiSA'YI KONUŞUYOR: 

Manisa’da 8 Havuzu yakın-
larında çekilen görüntüler
sosyal medyada paylaşım
rekorları kırdı. Bir sosyal
medya kullanıcısı tarafın-
dan görüntülerde bölgede
onlarca sahipsiz köpeğin
olduğu görüntülendi. Kısa
sürede en çok konuşulanlar
arasına giren paylaşıma
cevap veren Manisa
Büyükşehir Belediyesi
hesabı ise topu ilçe
belediyelerine attı.

SAHiPSiZ KOPEKLER 
GUNDEM OLDU!

Mobbinge maruz kalan çalışana
soruşturma açıldı

MANİSA Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Ferdi Zeyrek,

“Suyumuz yeterince yok. Suyu-
muzu tasarruflu kullanalım”
uyarısına karşın Merkezefendi
mahallesi 3918 sokak üzerinde
gece saat 01.00’de su borusun-
da patlak meydana geldi. Vatan-
daşlar sorunun çözüme kavuş-
ması için MASKİ’yi aradılar.
MASKİ’den bir karşılık gelme-
mesi üzerine Merkezefendi ma-
hallesinde çözüme kavuşama-
yan su patlağı sorunu mahalleyi
sular içinde bıraktı.

TONLARCA 
SU BOŞA AKTI! 

Dijital faşizmle karşı karşıyayız!

2 bin 500 kişilik 
Şehit Aileleri ve Gaziler Derneği’nden 

aşure hayrı
MANİSA Şehit Aileleri ve
Gaziler Derneği Muharrem ayı

nedeniyle dernek  binası önünde
2 bin 500 kişilik aşure hayrı
gerçekleştirdi. Aşure hayrı öncesi
mevlid-i şerif okundu. Şehitler ve
hayatını kaybeden gaziler için
dualar edildi. Dernek Başkanı
Adnan Kaya, "Aziz şehitlerimizin
ve vefat eden kahraman gaziler-
imiz  için aşure hayrımızı gerçek-
leşti. Dualara  ettik.  Allah'ım
yaptığımız hayrımızı ve duala-
rımızı kabul etsin” dedi.

Engelli bireylerin
ailelerini dinledi 

Yunusemre Belediye Başkanı Balaban

YUNUSEMRE Belediye
Başkanı Semih Balaban,

Yunusemre Belediyesi Engelsiz
Yaşam Merkezi’nde eğitim gören
engelli bireylerin aileleriyle bir
araya gelerek sorun ve talep-
lerini dinledi. Aileler, özellikle
eğitim süreçlerinde yaşanan
sıkıntıları ve sosyal destek talep-
lerini dile getirirken, Başkan Bal-
aban da desteklerin artırılması
için çalıştıklarını vurguladı. 

Şehzadeler Belediye Başkanı Durbay

ŞEHZADELER
Belediye

Başkanı Gülşah
Durbay, uzun
süredir yaşadığı
bağırsak sorunu
nedeniyle tedavi
görüyordu.
Geçtiğimiz günlerde ameliyat
masasına yatan Başkan Durbay
geçirdiği operasyonla sağlığına
kavuştu.   Şehzadeler Belediyesi
tarafından yapılan açıklamada
şu ifadelere yer verildi: “Bu süre
zarfında belediyemizin işleri
belediye başkan yardımcılarımız
ve birim müdürlerimiz tarafından
aksaklığa mahal vermeden
yürütülecektir.”

Başarılı operasyonla 
sağlığına kavuştu   

7’de 9’da

4’te

9’da

SALİHLİ’NİN Hacıhıdır Mahallesi mevkiinde bulu-
nan ormanlık alanda henüz belirlenemeyen bir ne-

denle yangın çıktı. Rüzgarın da etkisiyle yayılan
yangına 6 yangın söndürme helikopteri, 6 yangın
söndürme uçağı, 2 dozer, Orman İşletme Müdürlüğü’ne
bağlı 14 arazöz, Manisa Büyükşehir Belediyesi İtfaiye
Müdürlüğü’ne bağlı çok sayıda itfaiye ekibi ile askeri
personel ve vatandaş müdahale etti. 

50 hektar ormanlık alan kül oldu   

3’te
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maNiSa İl Sağlık Müdürü
Uzm. Dr. Erol Karaca ilçe sağlık
müdürlerini toplantıya davet
ederek Manisa'daki birinci ba-

samak olarak nitelendirilen
aile hekimliği, halk sağlığı ve
koruyucu sağlık hizmetlerini
içeren konuları geniş kap-
samda ele aldı.   

Manisa İl Sağlık Müdür-

lüğü toplantı salonunda bir
araya gelen tüm ilçe sağlık mü-
dürleri kendi ilçelerine yönelik
sağlık verileri üzerinden brifing
verdi. 

Halk Sağlığı Hizmetleri Baş-

kanlığı koordinatörlüğüyle sür-
dürülen toplantıda İl Sağlık Mü-
dürü Karaca şu
değerlendirmelerde bulundu:
"Manisa ilimizde geniş bir coğ-
rafyaya ve yoğun nüfusu olan
ilçelere hitap ediyoruz. Her bir
ilçemiz ülkedeki diğer birçok
ilin nüfusundan fazla. Bu özelli-
ğimizi göz önünde bulundura-
rak sahadaki işimizin ne kadar
kapsamlı olduğunu dile getir-
mekte fayda var. Sağlık Bakan-
lığımızın halk sağlığı hizmetleri
anlayışına uygun hareketle ili-
mizde her geçen gün birinci
basamak koruyucu sağlık hiz-
metlerini geliştirme gayretinde-
yiz. Aile hekimi başına düşen
nüfusu yeni açtığımız birimlerle
üç binin altına indirerek daha
nitelikli sağlık hizmeti sunma

çabası içerisindeyiz. Haziran
ayında Celal Bayar Üniversite-
siyle ortaklaşa yaptığımız ve üç
gün süren Birinci Basamakta
Yaşlı Sağlığı Hizmetleri Sem-
pozyumu ışığında yaşlı sağlı-
ğına yönelik uygulamalarımız
hız kazanarak devam etmekte-
dir." 

Manisa İl Sağlık Müdürü
Karaca, aile hekimliği, toplum
sağlığı, çevre sağlığı, sigara de-
netimleri, bulaşıcı hastalıklar,
aşılama, kanser taramaları
başta olmak üzere ana başlık-
lar altında ele alınan halk sağlığı
çalışmalarının kapsamlı şekilde
devam edeceğini söyledi.  

Manisa'daki sağlık çalışmaları ele alındı   

SarıGÖL Başkanı Tahsin Akdeniz, Karacaali Mahal-
le’sinde bulunan kahveye ziyarette bulundu.

Sarıgöl Belediye Başkanı Tahsin Akdeniz, Belediye Meclis
Üyeleri Yakup Dündar ve Mustafa Yıldırım ile birlikte Karacaali
Mahallesi'nde kahve ziyaretinde bulundu.

Tahsin Akdeniz, ziyaret sırasında mahalle sakinleriyle bir
araya gelerek vatandaşların sorunlarını ve taleplerini dinledi.

Meclis Üyesi Yakup Dündar ve Mustafa Yıldırım da ma-
halle sakinleriyle sohbet ederek, belediye çalışmaları hak-
kında bilgi verdi. 

Belediye Başkanı Tahsin Akdeniz ve ekibi, mahalle ziyaret-
lerinin devam edeceğini ve vatandaşların her zaman yanında
olacaklarını belirtti. Haber merkezi 

Başkan Akdeniz 
ziyaretlere devam ediyor 

Demirci Belediye Başkanı

Erkan Kara'nın göreve gelme-
siyle birlikte belediye bünye-
sinde bulunan ve atıl vaziyette

yer alan asfalt plentinin yeniden
faaliyete geçmesi için çalışma-
lara başlanmıştı. 

Demirci Belediye Başkanı
Erkan Kara'nın talimatı ile Fen
İşleri Müdürlüğü bünyesinde
asfalt plentinde devam eden
tadilat ve yenileme çalışmaları
kapsamında sona yaklaşılıyor.

Tadilat çalışmalarını yerinde
incelemek üzere şantiyeye
giden Başkan Kara, Fen İşleri
Müdürlüğü ekiplerinden bilgi
alırken, asfalt plentinin deneme
testlerini de gerçekleştirdi. 

“HemŞeriLerime Ne 
SÖZ VerDiYSeK 

GerÇeKLeŞTiriYOrUZ”
Başkan Kara yaptığı açık-

lamada “Hemşerilerimize sö-
zümüz var. Bu şehrin atıl vazi-
yette kalan tüm değerlerini
yeniden ve yenilenmiş haliyle
hemşerilerimizin hizmetine su-
nacağız. 

Yıllarını kaybetmiş Demir-
ci'miz için dur durak deme-
den, gece gündüz çalışıyoruz.
Asfalt plentimizi göreve gelir
gelmez yeniden ayağa kaldır-
mak için hummalı bir çalışma
başlattık. 

Şu an deneme testlerine
başladık. En kısa sürede tam
olarak faaliyete alarak, şehri-
mizin yollarının en ücra nokta-
sına kadar konforlu ulaşıma
kavuşturacağız” dedi. 

Demirci’de 16 yıldır atıl kalan 
asfalt plenti yeniden faaliyette!
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İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 408 37 00

KOCABAŞ ECZANESİ
0236 234 71 53

İPLİKÇİ ECZANESİ 

SİMGE ECZANESİ 

0505 274 34 90

0236 232 91 05

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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ÜNLÜ ECZANESİ
1682 - II. Viyana Kuşatması ile sonuçlanacak savaş ilan edildi.
1726 - Kutsal Roma Cermen İmparatorluğu ve Rus İmparatorluğu, Osmanlı'ya karşı ittifaka
vardılar.
1806 - Kutsal Roma Cermen İmparatorluğu'nun sonu.
1915 - Kirte Bağları Muharebesi başladı.
1923 - Türkiye ile Amerika arasında Lozan'da, "Suçluların İadesi Antlaşması" imzalandı.
1924 - Lozan Antlaşması yürürlüğe girdi.
1926 - Gertrude Ederle, Manş Denizi'ni yüzerek geçen ilk kadın oldu.
1932 - İlk Venedik Film Festivali başladı.
1962 - Jamaika, Birleşik Krallık'tan bağımsızlığını kazandı.
1991 - Sırp ve Hırvat liderler koşulsuz ateşkes anlaşmasına vardılar.
1996 - Çeçen direnişçiler başkent Grozni'yi ele geçirdiler.

GÜNÜN OLAYI

Salihli’de çıkan orman yangını, havadan ve karadan müdahaleyle kontrol altına alındı   

50 hektar ormanlık alan kül oldu   
MANİSA'NIN Salihli ilçesine

bağlı Hacıhıdır Mahallesi'nde
bugün saat 15.00 sıralarında
başlayan orman yangını kontrol
altına alındı. Yangında 50 hek-
tarlık alanın yandığı açıklandı.   

Salihli’nin Hacıhıdır Mahal-
lesi mevkiinde bulunan orman-
lık alanda henüz
belirlenemeyen bir nedenle
yangın çıktı. Rüzgarın da etki-
siyle yayılan yangına 6 yangın
söndürme helikopteri, 6 yangın
söndürme uçağı, 2 dozer,

Orman İşletme Müdürlüğü’ne
bağlı 14 arazöz, Manisa Büyük-

şehir Belediyesi İtfaiye Müdür-
lüğü’ne bağlı çok sayıda itfaiye
ekibi ile askeri personel ve va-
tandaş müdahale etti. 

5 SAATTE KONTROL 
ALTINA ALINDI 
Bölgede soğutma çalışma-

ları devam ederken yangın ne-
deniyle orman alanı başta
olmak üzere ekili tarım arazileri,
Celal Aydoğmuş adlı vatan-
daşa ait bir bağ evinin deposu
ve depoda bulunan traktör ile
tarım aletleri yanarak zarar
gördü. 

Salihli Kaymakamı Ali Gül-
doğan, Salihli Belediye Başkanı
Mazlum Nurlu, İlçe Jandarma
Komutanı Yüzbaşı Doğukan
Karaaslan yangın bölgesinde
incelemelerde bulunarak çalış-
malar hakkında bilgi aldı. 

ÇİFTÇİLER DE 
SEFERBER OLDU 
Yangının geniş bir bölgede

etkili olması nedeniyle bölge
çiftçisi de söndürme çalışmala-
rına destek verdi. Çiftçiler, su
tankerleriyle yangın bölgesine

gelerek itfaiye ve orman işletme
müdürlüğü ekipleri ile birlikte

söndürme çalışmalarına katıldı.
İHA

Demirci’de çıkan yangında 
tarım arazisi zarar gördü

MANİSA'NIN Demirci ilçe-
sinde çıkan yangında 3 hektar
tarım arazisi zarar gördü.

Çamlıca Mahallesi'nde bu-
lunan ve bir kısmında meyve
ağaçlarının yer aldığı arazide
henüz belirlenemeyen nedenle
yangın çıktı.

Çevredekilerin ihbarı üzerine
bölgeye Orman İşletme Müdür-
lüğü ve Büyükşehir Belediyesi
ekipleri sevk edildi.

Ekiplerin 2 saatlik çalışması-
nın ardından yangın söndü-
rüldü. Yangında 3 hektar tarım
arazisi zarar gördü. AA

Motosiklet sürücülerine
sıkı denetimler sürüyor!

MANİSA İl Emniyet Müdür-
lüğü ekipleri tarafından 3-4
Ağustos tarihleri arasında ger-
çekleştirilen özel denetim sonu-
cunda kask takmayan 140,
diğer kanun maddelerinden de
146 olmak üzere toplam 286
motosiklet sürücüsüne 842 bin
283 TL idari para cezası uygu-
landı.   

Manisa İl Emniyet Müdür-
lüğü Trafik Denetleme Şube
Müdürlüğü, ilçe trafik ve asayiş
birimleri tarafından 03-04
Ağustos tarihlerinde 23 ekip 46
trafik personeli ve 21 asayiş
personeli tarafından motosiklet
ve motosiklet sürücülerine yö-
nelik özel denetim gerçekleşti-
rildi. Denetim sonucunda 1.177
araç ve sürücüsü kontrol edilir-
ken, 140 sürücüye kask takma-

maktan, 146 sürücüye de diğer
kanun maddelerinden olmak
üzere toplam 286 araç ve sürü-
cüsüne 842 bin 283 TL idari
para cezası uygulandığı ve 31
aracın trafikten men edildiği bil-
dirildi. iHA
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Bir süredir yaşadığı bağır-
sak rahatsızlığı nedeniyle te-
davi görmekte olan
Şehzadeler Belediye Başkanı
Gülşah Durbay, başarılı bir
operasyonla sağlığına ka-
vuştu.   

Şehzadeler Belediye Baş-

kanı Gülşah Durbay, uzun sü-
redir yaşadığı bağırsak sorunu
nedeniyle tedavi görüyordu.
Geçtiğimiz günlerde ameliyat
masasına yatan Başkan Dur-
bay geçirdiği operasyonla
sağlığına kavuştu. 

Şehzadeler Belediyesi ta-

rafından yapılan açıklamada
şu ifadelere yer verildi: 

“Belediye Başkanımız Gül-
şah Durbay, bir süredir yaşa-
dığı bağırsak rahatsızlığı
nedeniyle tedavi görmekte
olup tedavisini sürdüren dok-
torlar tarafından, 2 Ağustos

Cuma günü başarılı bir ope-
rasyon geçirmiştir. Operasyo-
nun ardından bir süre daha
tedavi ve kontrol amacıyla
hastanede kalmaya devam
edecektir. 

Bu süre zarfında belediye-
mizin işleri belediye başkan

yardımcılarımız ve birim mü-
dürlerimiz tarafından aksaklığa
mahal vermeden yürütülecek-
tir.

İyi dileklerini bizlerle pay-
laşan tüm vatandaşlarımıza en
içten teşekkürlerimizi sunarız.
Sevgi ve saygılarımızla”  iHa

Manisa Berberler ve Kua-
förler Odası, Muharrem ayı
kapsamında aşure hayrı ger-
çekleştirdi. Oda önünde ger-
çekleşen aşure hayrına diğer
odaların başkanları da katıldı.
Okunan duanın ardından Ma-
nisa Berberler ve Kuaförler
Odası Başkanı Adem Şahin va-
tandaşlara aşure ikram etti.
Başkan Şahin, aşure hayrına
katılan herkese teşekkür etti.
Şahin, bu tür programların birlik
ve beraberliği daha da geliştir-
diğini kaydetti. Haber Merkezi 

Berberler Odası aşure dağıttı Berberler Odası aşure dağıttı 

Başkan Gülşah Durbay başarılı 
operasyonla sağlığına kavuştu   

TurguTlu Belediyesi,
üniversite tercih döneminde

gençlere desteğini bu yıl da
sürdürdü. Ücretsiz danışman-

lık hizmeti verilen tercih mer-
kezinde 750 öğrenci fayda-

landı.  İnsan odaklı sosyal be-
lediyecilik anlayışı doğrultu-
sunda çalışmalarını sürdüren
Turgutlu Belediyesi, bu yıl da
üniversite adaylarını tercih dö-
neminde yalnız bırakmadı.
Turgutlu Belediyesi ve İstanbul
Aydın Üniversitesi iş birliğiyle,
Eski Belediye Binasında kur-
duğu tercih merkezlerinde 750
öğrenciye ücretsiz danışman-
lık hizmeti sundu. 

Üniversite adayları, kurulan
tercih merkezinde, üniversite
puanları, başarı sıralamaları ve
kontenjan bilgileri gibi kriterler
doğrultusunda eğitmenlerden
destek aldı. Uzman eğitmen-
ler, öğrencilere en uygun ter-
cihleri yapmaları konusunda
yardımcı oldu. 

Turgutlu Belediye Başkanı
Çetin Akın, “Kurduğumuz ter-

cih merkezimizde üniversite
hayali kuran ve bu hayali ger-
çekleştirmek adına çok emek
harcayan gençlerimizin emek-
lerinin karşılığını en doğru şe-
kilde alabilmeleri için tercih
uzmanlarımızın katkılarıyla üc-

retsiz danışmanlık hizmeti ver-
dik. 

Aydınlık yarınlarımızın temi-
natı ve umudu olan gençleri-
mize eğitim hayatları boyunca
başarılarının devamını diliyo-
rum” dedi.  iHa

750 öğrenciye ücretsiz danışmanlık sağladı   

Manisa'nın Sarıgöl ilçe-
sindeki üzüm bağlarının üzerin-

deki beyaz kaneviçe örtülerin
gün doğumu ve gün batımı sa-

atlerindeki görsel şöleni fotoğ-
raf meraklılarının ilgi odağı

oldu. Sarıgöl ve çevresinde 113
bin dekarlık alanın yüzde 90'ı
doğa olaylarına karşı yıllardır
beyaz naylon kaneviçe ile ko-
ruma altına alınırken, beyaz
naylon kaneviçeler sabah ve
gün batımı saatlerinde güneş
ışıkların yansıması ile görsel
şölen oluşturuyor. 

Sabah güneşin doğuşu ve
gün batımı esnasındaki ışık
yansımalarının ortaya çıkardığı
görsel şölen amatör fotoğrafçı-
ların da ilgisini çekmeye baş-
ladı. Sarıgöllü amatör fotoğrafçı
Güngör Cerit tarafından gün
batımı esnasında örtülü üzüm
bağlarını fotoğrafladı. 

Amatör fotoğrafçı Güngör
Cerit, "Alemşahlı Mahallesi
Cerit üzüm bağları dediğimiz
üzüm bağımızın bulunduğu
yerden gün batımı esnasında
örtülü bağların görüntüsü beni
etkiledi. Hemen fotoğrafladım.
Ortaya güzel manzara fotoğraf-
ları çıktı." dedi.  iHa

Üzüm bağları karpostallık Üzüm bağları karpostallık 
görüntüler veriyor 



6 Ağustos 2024 Salı
GÜNCEL

Burhan AKDEMİR

5
SALI SOHBETLERİ

AZMİ AÇIKDİL

CAN DOSTLAR AMA...
Bu yazıyı seçimlerden önce 23.11.2023’te yazmı-

şım. 
O günlerde bir sabah kapıdan çıktığımda ben

yaşlarda bir babanne, komşu eczanede benim çık-
mamı beklemiş hemen yanıma gelmiş ve köpekler-
den dert yanmıştı.  ”Şu köpeklere bi çözüm bulun
torunumu okula götürürken saldırdılar sopayla koru-
narak götürüp getiriyorum” demişti.

Yeni aldığım bisikletim ile sabah trafik yoğunluğu
yokken şehri turlamaya çıkıyordum. Yolumun karşı
tarafında bir durakta otobüs bekleyen insanların ya-
nında bir köpeği gözüme kestirdim bu bana saldıra-
cak demiştim. Hakikaten onun hizasına geldiğimde
yolun karşısından bana doğru koşarak havlayıp ko-
valamaya başlamıştı. 

Çok akıllı şeyler durakta bekleyen insanlara ken-
dini göstermek istediğini düşünmüştüm öyle de yap-
mıştı. Bunlar sahiplendiği sokakta beslendiklerinden
karşılığını vermek için o sokakta bekçilik yapıp yedi-
ğinin hakkını vermek istiyorlar veya eğer bekçilik yap-
mazsam bunlar bana yemek vermez diye gelene
geçene havlıyorlar bazen saldıranları da oluyor. Tabii
havlamayla kalsa da çocuk ve kadınları korkutuyor-
lar. Saldıranlar, herkesi korkutuyor.

Yerel seçimler yaklaşıyor. Aday adaylarını gazete-
lerden takip ediyoruz. Siyasetin heyecanı kalmayınca
vatandaş ilgisinin de pek olmadığını görüyorum.
Belki aday adaylık sürecinde ilgisiz olabilirler ama,
bunca aday adayı varken birini öne çıkarıp da aday
yaptırmak vatandaşın elinde, dilinde, ilgisinde olmalı,
bu süreç bizler için çok kıymetli. Bunca aday adayla-
rının içerisinden birinciyi seçmeliyiz ki oy atmaya gitti-
ğimizde sandık başında düşünmeyelim. Aday
adaylıktan adaylığa seçtiğimiz belediye başkan ada-
yını bilerek inanarak destekleriz. 

Ne yapacakları, nasıl hizmet edecekleri henüz
netlik kazanmamış olsa da parti teşkilatlarının adayı
belirlemesinde bizlerin kararı, bizlerin aday adayların-
dan birine göz kırpmamız parti teşkilatların işini ko-
laylaştıracaktır.

Vizyon, misyon, teknoloji, çağdaş yaşam, temiz
ortam, çevre duyarlılığı, gibi yuvarlatılmış konuşmalar
adaylıktan sonra ete kemiğe bürünecektir. Ama aday
adaylarının yuvarlatılmış hizmetleri biraz açmaları
gerekir. Belki adaylığa adım atılma sürecine kadar
bunlar yapılacaktır. 

Toplumun genelini ilgilendiren bir iki konuyu tiyo
olarak vermek istiyorum aday adaylarına. Ulaşım bir,
köpekler iki. Otoparkı söylemiyorum imar planında
çözülmüştür diye düşünüyorum.

Köpekleri şikayet eden, besleyip büyüten soğuk
algınlığına yakalanmaması için altına pas pas seren-
lerden fazla. Şunu da açık söylemeliyim yiğidi öldür
hakkını ver,  iyi bakılıyorlar, Maşallah herbiri tosuncuk
olmuş boy ve endamda. Heybetinden tüm çocuklar
korkuyor. Kaldırımlara sere serpe yatan bu can dost-
lar hiç de dost gibi davranmıyorlar. Üçü beşi bir araya
geldi mi cadde ortasında tüm araçlara, biraz endi-
şeyle yaklaşan insanlara saldırıyorlar. 

Çocuklar okula giderken hiçbir veli çocuğunu yal-
nız okula gönderemiyor. İşini gücünü bırakıp, bir
elinde çocuk diğer elinde çomak, ya anne ya nine ya
dede okulun yolunu tutuyor. Çocuk,  büyüklerinin ba-
cakları arasında endişeli korku dolu bir ifadeyle eği-
tim müessesesi okullarına gidiyorlar. Ders
dinleyeceklerine eve dönüş nasıl olacak? Acaba o
besili siyah köpek, gelirken ısıramadı ama beni gö-
züne kestirdi, dönüşte ne yapacağım? Ninem de çok
korkmuştu acaba beni koruyabilir mi? Diyerek heye-
canlı bekleyişten ders akıllarına girmiyor olabilir. Ders
bu günlük girmese de saldırıdan dolayı yaşadığı trav-
mayı belki de ömür boyu unutmayacak, yer edecek,
yaşayacaktır.

Ulaşım, otopark, temiz toplum, modern yaşam,
huzur, çok zor sağlansa da en zoru köpekler???
Bunu çözeceğine söz veren başkan aday adayı
benim başkan adayım olacaktır, hatta seçilmesi için
destek de sağlayacağım. Sadece benim değil bu ya-
zıyı yazmama sebep olan sabah kapıdan çıkmamı
bekleyen babanne, bu babanne ile konuşurken şika-
yete destek veren annelerin de başkanı olacaktır. 

Tesadüfe bakın başkan adaylarının düşünmedik-
leri başkanların başlarına geldi. Aslında çözüm bul-
manın zamanı çoktan gelip geçmişti. Bugün 4 milyon
(kim saydıysa) yarın 14 milyon olacak. 

Hayvanseverler, hayvan sevenler ve dernekleri
belediyeler ile işbirliği yapıp kanlı yasayı kansız hale
çevirmek için çare arayıp çözüm bulacaklar. Bugün
kanlı dedikleri yarın vahşet yasasına dönüşmesin.

saliHli Belediye-
si’nde görevli yapı dene-
tim teknikerinin mobbinge
maruz kaldığıyla ilgili id-
dialar günlerce konuşul-
muştu. Belediyeden bu
iddialara yanıt geldi. Salihli
Belediyesi’nin, yaşanan-
lara karşı kendini savun-
duğu açıklamanın büyük
bölümünde, mobbinge
maruz kaldığını iddia eden
Erkan Keskin’in görev ye-
rine gelmediği, mesaiye
geç başladığı ve kendisine
sandalye verilmesine rağ-
men kabul etmediği yer
aldı. Erkan Keskin hak-
kında soruşturma başlatıl-
dığı ifade edilen
açıklamada soruşturmanın
nedeni olarak ise basına
demeç vermesi gösterildi. 

Manisa’nın Salihli ilçe-
sinde, CHP’li belediyenin
çalışanına uyguladığı yap-
tırım pes dedirtti. Şeker
hastalığı raporlarla sabit
olan ve ameliyat geçiren
çalışan, güneşin altında
saatler süren bir görevlen-
dirmeye maruz kaldı. Sı-
caktan bayılan çalışan
hastanede tedavi altına
alındı.

saliHli 
BeleDiYesi’nDen 

aÇıKlaMa Var

Olayın üzerinden
geçen yaklaşık 2 haftalık
sürenin ardından Salihli
Belediyesi iddialara yanıt
verdi. Yapılan açıklamada,
yaşanan olayın siyasi mal-
zeme haline dönüştürül-
mek istendiği savunuldu. 

Erkan Keskin’in, ba-
yılma olayının yaşandığı
gün görev bölgesinde sa-
dece 46 dakika bulun-
duğu iddia edilen
açıklamada şu ifadeler yer
aldı: “Güvenlik kameraları
ve görgü şahitlerinin de
desteklemesiyle çalışanı-
mız Erkan Keskin, yaşanıl-
dığı iddia edilen bayılma
hadisesinin yaşandığı gün
çalışma alanında 8.30
saatinde mesaiye başla-
ması gerekirken 10.54’te
gelmiş ve 10.55’te tekrar
ayrılmıştır. 11.38’de Zabıta
Müdürlüğümüze bağlı
ekiplerimiz Gökçepınar
Caddesi ile Menderes
Caddesinin kesişiminde
personelimiz Erkan Kes-
kin’in görev bölgesinde ol-
madığını video kaydı ile
tespit ederek gerekli tuta-
nağı tutmuştur.

Personelimiz Erkan
Keskin görev bölgesin-
deyken zabıta ekiplerimiz
sandalye götürmüş ancak
kendisi tarafından redde-
dilmiştir. Görevli personeli-

miz güvenlik kamerası ka-
yıtları incelendiğinde gö-
revlendirildiği bölgeye
tekrar 15.21’de gelmiştir
ve iddiaların aksine duba-
ların arasında, güneş al-
tında değil, gölgede
ağaçlık alanda beklemiştir.
İşe tekrar dönüş saati olan
15.21’den yaklaşık 45 da-
kika sonra 16.05’te kaldı-
rıma oturmuş ve sağlık
ekipleri ihbar üzerine olay
yerine gelerek personeli-
mizi acil servise götürm-
üştür. Personelimiz Erkan
Keskin, 8.30-17.30 mesai
saatleri içerisinde görev-
lendirildiği bölgede 46 da-
kika bulunmuş, belirtildiği
gibi dubaların içinde
güneş altında değil, ka-
mera kayıtlarına göre
ağaçların altında, gölgede
durmuştur.”

Basın aÇıKlaMası 
neDeniYle 

sOruŞTurMa 
aÇılDı

Ancak Erkan Keskin’e
açılan soruşturmanın se-
bebi, oldukça dikkat çekti.
Salihli Belediyesi’nce ya-
pılan açıklamada görev
yerine gelmediği, verilen
sandalyeyi kabul etme-
diği, mesai saatine geç

başladığı iddia edilen Kes-
kin’e, bu nedenlerden do-
layı değil de basın
açıklaması yaptığı gerek-
çesiyle soruşturma açıldı. 

Salihli Belediyesi’nin
açıklamasının ilgili kıs-
mında şu ifadeler yer aldı:
“Personelimiz Erkan Kes-
kin hastaneden rapor al-
masına rağmen raporlu
olduğu gün içerisinde ulu-
sal bir televizyon kanalına
demeç vermiştir. İddiaların
odağında olan personeli-
miz Erkan Keskin beledi-
yemizde devlet memuru
statüsünde çalışmaktadır.
657 sayılı kanunun
15’inci maddesinde
açıkça belirtildiği gibi

‘Devlet Memurları, kamu
görevleri hakkında ba-
sına, haber ajanslarına
veya radyo ve televizyon
kurumlarına bilgi veya
demeç veremezler. Bu
konuda gerekli bilgi
ancak bakanın yetkili kı-
lacağı görevli illerde vali-
ler veya yetkili kılacağı
görevli tarafından verile-
bilir.’ denmiştir. Persone-
limiz Erkan Keskin’in 657
sayılı devlet memurları
kanunun 15’inci madde-
sine aykırı davrandığı için
hakkında disiplin soruş-
turması başlatılmış, asıl-
sız iddialara karşı da
belediyemiz hukuki yol-
lara başvurmuştur.”

Salihli Belediyesi’nden, geçtiğimiz günlerde yaşandığı iddia edilen mobbing olayına ilişkin açıklama geldi 
Mobbinge maruz kalan Erkan Keskin isimli teknikere, basına açıklama yaptığı için soruşturma açıldı

Mobbinge maruz kalan çalışana
basın açıklaması yaptı diye soruşturma

YunuseMre ilçe-
sinde en büyük mahalle
olan Muradiye’de bulunan
ek hizmet binası atıl vazi-
yetten kurtuluyor. Çevre
mahallelere de hizmet ve-
recek binada çalışmalar
hızlanıyor. Yunusemre Be-
lediye Başkanı Semih Ba-
laban binada
incelemelerde bulunarak
bölge halkının yaşadığı
mağduriyetlerin gideril-
mesi için çalışacaklarını
söyledi. Muradiye ve çev-
resinde yaşayan vatan-
daşlar belediye
hizmetlerine yerinde ula-
şacak. İlçenin en büyük
mahallesi olan Muradi-
ye’nin sorunlarını çözüme
kavuşturmak için hızla ha-
rekete geçen Yunusemre
Belediye Başkanı Semih
Balaban, Muradiye ek hiz-
met binasında inceleme-

lerde bulundu. Başkan
Balaban’a Yunusemre Be-
lediye Meclisi CHP Grup
Başkanvekili Erdinç Ya-
vaşlı ve Birim Müdürleri
eşlik etti. Ek hizmet bina-
sını gezen Başkan Semih
Balaban, inceleme sonrası
yaptığı açıklamada bina-
nın atıl halden kurtarılıp en
kısa sürede hizmete açıla-
rak vatandaşın kullanı-
mına alınacağını belirtti. 

‘HiZMeT 
VaTanDaŞın 

aYaĞına GiDeCeK’ 
İncelemelerin ardından

açıklamada bulunan Baş-
kan Balaban konu ile ilgili
yaptığı açıklamada “Mura-
diye ilçemizin en büyük
mahallesi. Bu mahallede
binlerce kişi yaşıyor. Sa-
dece Muradiye değil,
çevre mahallelerde de
büyük bir nüfus belediye

hizmetlerine ulaşım için
şehir merkezine gitme
durumunda kalıyordu.
Muradiye eski belediye
binası atıl vaziyette duru-
yordu. Biz bu üzücü du-
rumu tersine çevirmek
için hızla harekete geçi-
yoruz. Binada hangi hiz-
metleri vatandaşımıza
sunabiliriz diye inceleme-
lerde bulunduk. Ek hiz-
met binası aracılığı ile
belediye hizmetlerimizi
halkımızın ayağına götür-

müş olacağız. Muradi-
ye’ye ve Yuntdağı’ndaki
kırsal mahallelere hizmet

verecek birimleri buraya
taşıyacağız” dedi. 

Haber merkezi

Muradiye ek hizmet binasında
çalışmalar hızlanıyor 
Muradiye ek hizmet binasında
çalışmalar hızlanıyor 

Manisa'nın Saruhanlı il-
çesinde ormanlık alanda
çıkan yangında yaralanan
leylek, jandarma ekipleri tara-
fından tedavisi yapılmak
üzere Doğa Koruma ve Milli
Parklar Müdürlüğü ekiplerine
teslim edildi.   

Manisa İl Jandarma Ko-
mutanlığı Çevre Doğa ve

Hayvanları Koruma Timi Sa-
ruhanlı ilçesinde meydana
gelen orman yangınında ya-
ralanan leyleğe ilk müdaha-
leyi yaparak, Doğa Koruma
ve Milli Parklar Müdürlüğü
ekiplerine teslim etti. Yaralı
leyleğin tedavisinin ardından
yeniden yaşam alanına bıra-
kılacağı bildirildi. iHa

Orman yangınında yaralanan
leylek emin ellerde   

Orman yangınında yaralanan
leylek emin ellerde   
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SoSyal medya platformla-
rının militanlaştığını belirten
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan, "Filistinli şehitlerin fo-
toğraflarına bile tahammül ede-
meyip anında yasaklayan,
bunu da özgürlük olarak pazar-
layan bir dijital faşizmle karşı
karşıyayız” dedi. 

Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan, AK Parti Genel
Merkezi’nde İnsan Hakları Eği-
tim Programı’na katıldı. Burada
bir konuşma gerçekleştiren Er-
doğan, sosyal medya platform-
larına tepki gösterdi. Dijital bir
faşizm ile karşı karşıya olundu-
ğunu ifade eden Erdoğan, sos-
yal medya şirketlerinin ABD ve
Avrupa’da kurallara uyma nok-
tasında gösterdiği hassasiyeti
Türkiye’de göstermediğini söy-
ledi. Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, AK Parti Genel
Merkezi'nde İnsan Hakları Eği-
tim Programı'nda konuştu. 

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
İnsan hak ve hürriyetlerinde
son 22  yılda sessiz devrimlere
imza atmış bir kadro olarak
eğitim programının insan hak-
larıyla ilgili bilincin artmasına ve
bu alanda AK Parti’nin başarı-
larla dolu tarihinin daha iyi an-
laşılmasına katkı yapacağına
inandığını belirtti.  Erdoğan,
insan hakları fikrinin muhafa-
zası, geliştirilmesi, saldırılar kar-
şısında korunması toplumsal
barışın teminatı olduğunu,
insan hakları eğitim programı-
nın, titizlikle hazırlanmış içeri-
ğiyle inşallah bu amaca hizmet
edeceğini ifade etti. 

“NE SrEBrENİTSa 
SoyKIrIMINDaN NE 

IraK'IN İŞgalİNDEN, NE 
SurİyE İHTİlaFINDaN, 

NE DE ruSya, uKrayNa 
SaVaŞINDaN MaalESEF 

gErEKlİ DErSlEr 
ÇIKarIlMaDI” 

Çevrede gelişen gelişmeleri
hep birlikte takip ettiklerini söy-
leyen Erdoğan, “Programımızı
dünyada son derece ağır insan
hakları ihlallerinin yaşandığı bir
dönemde icra ediyoruz. Dünya
siyaseti en sert virajlarından bi-
rini dönüyor. Uluslararası sis-
temde ciddi bir güç boşluğu
var. Sadece güç boşluğu değil
bir ahlak ve vicdan kaybıyla da
karşı karşıyayız. Bu boşluk gün
geçtikçe tebarüz ediyor. Ken-
dini net olarak hissettiriyor. He-
pimizi ürkütmesi gereken kan,
zulüm, savaş ve çatışma sah-
neleri adeta sıradan hale geldi.
İnsanlığın kendi ortak güvenli-
ğini temin etmek için tehisi et-
tiği kurumlar normal kurallar
günden güne irtifa kaybediyor.
İnsan hakları, demokrasi,
hukuk ve küresel adalet gibi
asırların birikimi olan kavramla-
rın içi boşaltıldı yıpratıldı  İtibar
ve güven kaybına uğradı. İn-
sanlığın çok acı tecrübeler son-
rasında inşa ettiği kural temelli
sistemin yıkılışına hep birlikte
şahitlik ediyoruz. Buna mukabil
bu kötü gidişatı tersine çevire-
cek adımlar da atılmıyor. Ne
Srebrenitsa  soykırımından ne
Irak'ın işgalinden, ne Suriye ih-
tilafından, ne de Rusya, Uk-
rayna savaşından maalesef
gerekli dersler çıkarılmadı. Kü-
resel sistemi adalet eksenli re-
vize edecek yaşam hakkı dahil

hak ihlallerinin önüne geçecek
hiçbir çaba gösterilmedi. Bu
kayıtsızlık karşısında patlak
veren her kriz bir öncekini arat-
tırmıştır” diye konuştu. 

“ZulÜM KarŞISINDa 
BİrlEŞMİŞ MİllETlEr 

gÜVENlİK 
KoNSEyİ'NDEN 

ÇIT yoK” 
Gazze kriziyle beraber küre-

sel sistem iflas bayrağını çekti-
ğini aktaran Erdoğan, “Gazze
tüm dünyada maskeleri indir-
miş, hakikatin üzerindeki per-
deleri kaldırmış on yıllardır bize
örnek gösterilen kurumların içi-
nin ne kadar kof olduğunu apa-
çık ortaya koymuştur. 

Kıymetli dostlar çok değerli
kardeşlerim Gazze'de Filistin
halkının maruz kaldığı soykırımı
anlatmaya artık kelimeler kifa-
yet ediyor. Her gün bir yenisi
eklenen katliam görüntülerine
bakmaya inanın can dayanmı-
yor. Kafası kopmuş masum be-
beklerin artık bu yükü
çekemiyorum diyerek babası-
nın mezarı başında gözyaşı
döken çocukların, bombaların
altında öksüzleriyle birlikte ha-
yatta kalmaya çalışan yüreği
yaralı anne görüntülerini izle-
meye hiçbirimizin kalbi dayan-
mıyor. Aşkınız, soykırım
başlayalı tam on ay oldu, bu
sürede on altı binden fazla
çocuk öldü. Kırk bin masum
insan şehit edildi. Enkaz altın-
daki on binden fazla şehidin
naaşına ulaşılamıyor. Bir kısmı
ağır, yüz bine yakın yaralı var.
İsrail, Gazzelileri sadece bom-
balarla sadece kurşunlarla öl-
dürmüyor. Aç, susuz, gıdasız
bırakarak da katlediyor. Gide-
rek zalimleşen, şımaran azgın-
laştıkça azgınlaşan bir haydut
devlet avuç işi kadar toprak
parçasına sıkıştırdığı 2,3  mil-
yon insana karşı 300 gündür
barbarlığın her türlüsünü sergi-
liyor. Dikkat edin normalde in-
sanlığı ayağa kaldırması
gereken bu zulüm karşısında
Birleşmiş Milletler Güvenlik
Konseyi'nden çıt yok. Yasak
savma kabininden güya bir
karar aldılar. Ama uygulamak
için kıllarını dahi kıpırdatmadı-
lar” ifadelerini kullandı. 

Batılı ülkelerin İsrail'in soykı-
rım politikasının suç ortağı ol-
duğunun altını çizen Erdoğan,
“Netanyahu yönetiminde daha
fazla çocuk öldürsün diye silah
ve istihbarat dahil her türlü
desteği sağlıyorlar. Bu destek-
lerini de gizleme gereği duyma-
dan katil avuçları şişinceye
kadar alkışlayarak alenen gös-
teriyorlar. Burada şu ikazı açık
açık yapmak durumundayım.
Tarih kimin nerede durduğunu
çok net biçimde kaydetmekte-
dir. Nasıl bundan s85 sene
önce Hitler'in Nazi parlamen-
tosu Reichstag ‘da  yaptığı
soykırım konuşmasını heye-
canla alkışlayanlar tarihe isim-
lerini utançla yazdırdıysa
günümüzün Hitleri Netanya-
hu'nun yalanlarını ayakta alkış-
layanlar da aynı şekilde ellerine
yapışan o kara lekeyi ömür
boyu temizleyemeyecek. Maz-
lumların özellikle acıları üze-
rinde sevinç çığlıkları atan
vicdan fukaralarını ne tarih ne
de çocukları affedecek. Bunları

söylediğim için birilerinin rahat-
sız olacağının elbette farkında-
yım. Herkese yaptıkları gibi
antisemitik yaftası vurarak belki
bizi susturmaya çalışacaklar.
Ne yaparlarsa yapsınlar. Bu-
güne kadar zulüm karşısında
susan dilsiz şeytanlardan olma-
dık ve bundan sonra da olma-
yacağız. İnsanlığımızın
sınandığı bu zor zamanlarda
konuşmayı hakkı ve hakikati
haykırmayı Filistin halkına karşı
görevimiz olarak görüyoruz.
Şunu çok net ifade etmek iste-
rim. Biz dünyanın gözlerinin Fi-
listin'e döndüğü bir günde
fırsat bu fırsat deyip birilerine
şirin gözükme peşinde değiliz.
Biz bedeli ne olursa olsun ne
kadar ağır olursa olsun hakkı
tutup kaldırmanın derdindeyiz.
Filistin sınavından hem şahsen
hem de ülke ve millet olarak al-
nımızın akıyla çıkmanın samimi
gayreti içindeyiz” şeklinde ko-
nuştu. 

“HaNİyE KarDEŞİMİZİN 
TaHraN'Da ŞEHİT 
EDİlMESİNİ alKIŞ 

SaHNESİNDEN 
BaĞIMSIZ oKuyaMayIZ”
“Hamas Siyasi Büro Baş-

kanı İsmail Haniye’nin İran'ın
başkenti Tahran'da şehit edil-
mesini alkış sahnesinden ba-
ğımsız okuyamayacaklarını
belirten Erdoğan, “O korkunç
görüntü Filistin halkını derinden
yaralamakla kalmamış daha
kötüsü Netanyahu'yu şımart-
mıştır. Bütün dünya kamuoyu
İsrail'in ateşkese ikna edilme-
sini sonuç müzakerecinin kal-
leş bir suikastla şehit edilmesi
olmuştur. Akıl ve izan sahibi
hiçbir kimse böyle bir durumu
normal karşılayamaz. Buradan
bir kez daha İsmail'e Allah'tan
rahmet, ailesine ve Filistin hal-
kına baş sağlığı diliyorum. Bun-
dan üç buçuk ay önce
Ramazan Bayramı'nın birinci
gününde çocukları ve torunları
yine alçakça bir saldırı netice-
sinde şehit edilmiştir. Çar-
şamba günü bu sefer şehitler
kervanına  bizzat kendisi ka-
tıldı. İsmail Haniye şehadetiyle
Filistin direnişinin gurbetteki
kahramanlarına bir güzel insan,
bir mücadele abidesi daha ek-
lendi. Elliyi, altmışı aşkın yakın-
ları şehit oldu.  Ama hiçbir
zaman İsmail Haniye o yüzün-
deki tebessümü kaybetmedi
böyle bir insandı. Allah meka-
nını cennet sevgili Habibine in-
şallah komşu eylesin. Şunu çok
net ifade etmek arzusundayım.
Biz kendisinin gayretine, Filistin
davasına olan sadakatine ve
milletimize olan samimi mu-
habbetine yakinen şahittik” ifa-
delerini kullandı. 

Ağustos 15’inde Meclis’te
Mahmut Abbas’ı konuşturma-
nın planı içinde oldukları ve İs-
mail Haniye’yi de konuşturma
planı yaptıklarını anlatan Erdo-
ğan, “Hatta Meclis mi olsun
yoksa bu salonumuz mu olsun
diye de Meclis Başkanımız da
onun planlarını yapıyorduk. O
planı yaparken hemen ertesi
gün maalesef şehadeti duyduk.
İsmail Haniye’yi tanıyan onunla
az çok teşriki işi olan herkes
onun nasıl yiğit bir dava adamı
olduğunu çok çok iyi bilirdi.
Kendisi aynı zamanda Filistin'in

son seçilmiş başbakanıydı”
dedi. Gazze’de yaşanan olayla-
rın küresel sistemin sadece
adaletsizliğini değil aynı za-
manda ikiyüzlülüğünü de gös-
terdiğini ifade eden Erdoğan,
“Her şey gözlerimizin önünde
yaşandı ve yaşanıyor. Bakınız
gazeteciler katledildi. Uluslar-
arası Basın Kuruluşları ses çı-
karmadı medya organları
ofisleri basıldı. Batı demokrasi-
lerinde demokrasi gelmedi.
Çocuklar, kadınlar, daha ağzı
süt kokan bebekler öldürüldü.
İnsan hak ve hürriyetlerinden
dem vuranlardan kayda değer
hiçbir itiraz yükselmedi. Gezi
olayları sırasında İstanbul'a
kamp kurup 24 saat canlı yayın
yapanlar on aydır Gazze'de üç
maymunu oynuyorlar. Hendek
teröründe, şehir eşkıyalarını
kurtarmak için çırpınanlar on
aydır Gazzeli mazlumlar için kıl-
larını dahi kıpırdatmıyor. Mesele
Türkiye olunca aslan kesilen ne
kadar batılı kurum ve kuruluş
varsa kırk bin insan katleden
İsrail karşısında süt dökmüş
kediye döndü. Hiçbirisi ortalıkta
görünmüyor.  Meselenin daha
vahim tarafı bu kurum ve şir-
ketlerin Filistin konusundaki
tavrının kayıtsızlığı dahi mumla
aratmasıdır. Açıkça katliam
destekçiliği yapmaya başladı-
lar” dedi. 

“ÖZgÜrlÜK olaraK 
PaZarlayaN Bİr 

DİJİTal FaŞİZMlE KarŞI 
KarŞIyayIZ” 

İsrail vahşetini gizlemek ve
Filistin halkının sesini kısmak
için her yola başvurduğunu bil-
hassa sosyal medya şirketleri
gemi azıya çekti adeta militan-
laştıklarını vurgulayan Erdoğan,
“İsrail'i eleştiren basit bir cüm-
leye bile hemen sansür bile uy-
gulamayı kendileri için görev
addediyorlar. Filistinli  şehitlerin
fotoğraflarına bile tahammül
edemeyip anında yasaklayan,
bunu da özgürlük olarak pazar-
layan bir dijital faşizmle karşı
karşıyayız. İsmail Haniye şeha-
deti bize düşünce ve ifade sı-
nırlarını batılı ülkelerde İsrail'in
kaprislerinin belirlediğini çok
net göstermiştir. Her türlü ah-
laksızlığı, fuhşiyatı ve terör ör-
gütü destekçiliğini, özgürlük
parantezine alıp teşvik eden bu
şirketler Filistin halkının şanlı di-
renişine ve kahraman evlatla-
rına sanal alemde açıkça savaş
açmıştır. Gelinen noktada sos-
yal medya şirketlerinin çıkarla-
rına dokunan her hususta
mafya gibi davrandıklarına biz-

zat şahit oluyoruz” şeklinde ko-
nuştu. 

“aMErİKa VE 
aVruPa'DaKİ 

Kurallara uyMa 
NoKTaSINDa

gÖSTErDİKlErİ ÖZENİ 
TÜrKİyE’DE 

gÖSTErMİyor”
Sosyal medya platformları-

nın daha önce Türkiye ile ilgili
meselelerde aynı çifte stan-
darda defalarca maruz kaldık
halen de maruz kaldıklarını
söyleyen Erdoğan, “Uyarıları-
mıza rağmen FETÖ'den
PKK'sına kadar tüm terör ör-
gütleri bu mecralarda istedikleri
gibi at koşturuyorlar. Yine bu
platformlarda ülkemizin ortak
değer milletimizin inancına,
mukaddesatına alenen hakaret
ediyorlar. Suç ve terör şebeke-
leri bu mecralarda istedikleri
propagandayı yapıyorlar. Yalan
provokasyon, kışkırtma ve bu
platformların en belirgin özelliği
haline geldi. İtibar suikastları
sebebiyle şimdiye kadar bin-
lerce insanın hayatı karardı.
Nice vatandaşımız mağdur
oldu ama bu şirketler el her
türlü imkan olduğu halde mağ-
duriyetlerin önünü kesecek et-
kili hiçbir adım atmadı. Bu
konudaki hissesi isteksizlikleri
maalesef halen devam ediyor.
Amerika ve Avrupa'daki kural-
lara uyma noktasında göster-
dikleri özeni mesele Türkiye
olunca vatandaşlarımızın mağ-
duriyeti olunca bizdeki katalog
suçlarla mücadelede olunca bi-
linçli bir şekilde maalesef esir-
giyorlar. Bu husustaki
rahatsızlığımızı daha  önce pek
çok kez dile getirdik. İlgili ku-
rumlarımız vasıtasıyla diyalog
hattı da kurmaya çalıştık.
Ancak arzu edilen iş birliğini
henüz tam manasıyla tesis
edemedik” diye konuştu. 

“ŞİrKETlErİN TaVrI 
KaDar raHaTSIZ EDİCİ 

Bİr DİĞEr DuruM 
ÜlKEMİZDEKİ 

MuHalEFETİN KayPaK
TuTuMuDur“ 

Sosyal medya şirketlerin
tavrı kadar rahatsız edici bir
diğer durum ülkemizdeki mu-
halefetin kaypak tutumu oldu-
ğunu belirten Erdoğan,
“Bakınız Türkiye egemenlik
hakları çerçevesinde bir adım
atıyor, bir tedbir uyguluyor
ancak şirketlerden önce mese-
lenin önüne, arkasına bakma-
dan acaba biz bundan nasıl
menfaat sağlarız diyen muhale-
fet partileri hemen ayağa kalkı-

yor. Sosyal medya platformları-
nın rezilliklerini bir kez olsun
eleştirmeyenler bu platformla-
rın sanal alemde estirdikleri fa-
şizme bir çift laf etmeyenler
bakıyorsunuz nefes nefese
klavye ve ekran başına geçip
sosyal medya hesaplarından
Türkiye'yi batılılara şikayet sıra-
sına giriyorlar. Bu platformların
ayyuka çıkan sansürcülüğü
bütün bunlar karşısında kağıt-
tan kaplana dönüşenler, ülke-
mizi tenkit etme hususunda
hemen aslan kesiliyorlar. Kimse
kusura bakmasın ama özgür-
lükleri savunmak böyle olmaz.
Bunun adı ifade hürriyetine
sahip çıkmakta değildir. Rah-
metli Malik El Şahbaz'ın tari-
fiyle ‘bunun adı ev zenciliğidir’.
Batıdan çok batıcı, İsrail'den
çok İsrailci. Ezik olduğu kadar
fırsatçı da olan bu ev zencileri-
nin hayattaki tek varlık gayesi
sahiplerine şirinlik yapmaktır.
Bizim bunlarla işimiz yok. Bu-
güne kadar ev zencilerin muha-
tap kabul etmedik onlara
sadece acıyarak baktık. Müca-
delemizi onların efendilerine
karşı yürüttük. Bugün de kukla-
larla vakit harcamıyor, asıl onları
oynatan kuklacılara odaklanıyo-
ruz. Son haftalarda şunu bir kez
daha gördük. Sosyal medya şir-
ketleri bu alandaki tekel konum-
larını, dünyada hak ve
özgürlükleri desteklemek için
değil bilakis siyaset ve toplum
mühendisliği projelerini hayata
geçirmek için kullanmaktadır”
ifadelerini kullandı.  Sosyal
medya platformlarının demok-
rasi ve toplumsal barış için arz
ettiği tehlikelere işaret etmek
asla sansürcülük olmadığını işa-
ret eden Erdoğan sözlerini şu
şekilde sürdürdü: “Asıl sansür-
cülük bunlara gözlerini kapa-
mak, şahsi menfaati uğruna
bunlara ses çıkarmamaktır. Biz
böyle bir tutarsızlığın içinde yer
almayacağız. Tabii burada
şunun da altını özellikle çizmek
istiyorum. Hükümet olarak
bizim kimsenin özgürlüğüyle,
ifade hürriyetiyle, işiyle, aşıyla,
ticaretiyle, hayat tarzıyla her-
hangi bir sorunumuz yok. Bu-
güne kadar da bu tarz yollara
tevessül etmedik. Ne yaptıysak
daima hukuk ve demokrasi ze-
mininde yaptık. Şimdi de ama-
cımız anayasamızın verdiği
imkanlar dahilinde insanımızın
hakkını korumaktır. Türkiye'nin
haklı talepleri karşılanır hassasi-
yetlerine saygı gösterilirse me-
sele zaten kendiliğinden hal
yoluna girecektir.” İHa

Dijital faşizmle karşı karşıyayız!

TurguTlu Belediyesi
Ağustos Ayı Meclis Toplantısı,
bugün saat 18:00’de Turgutlu
Belediyesi Meclis Toplantı Sa-
lonu’nda yapılacak.

Ağustos ayı meclis toplantı-
sında 8 madde görüşülüp ka-
rara bağlanacak. Meclis
toplantısı aynı zamanda şeffaf
belediyecilik anlayışı gereği Tur-
gutlu Belediyesinin Facebook
hesabından canlı olarak yayın-
lanacak.

Ağustos ayı meclis toplantı-
sının gündem maddeleri şu şe-
kilde:

Gündemin birinci madde-
sinde, “2024 yılı Temmuz ayı
Olağan Meclis toplantısına ait

toplantı tutanağı ve Meclis ka-
rarlarının görüşülmesi.” Günde-
min ikinci maddesinde, “Emlak

ve İstimlak Müdürlüğüne ait
Teşkilat ve Çalışma Yönetmeli-
ğinin kabulü hususunun görü-

şülmesi.” Gündemin üçüncü
maddesinde, “Plan ve Bütçe
Komisyon Raporunun Görüşül-

mesi.” Gündemin dördüncü
maddesinde, “2024 yılı har-
cama birimlerinin ek bütçe ta-
leplerinin değerlendirilmesi
maksadıyla konunun Plan ve
Bütçe Komisyonuna havalesi
hususunun görüşülmesi.”
Gündemin beşinci madde-
sinde, “Mülkiyeti Belediyemize
ait Yedieylül Mahallesi 1323
ada 39 parsel de kayıtlı
4352,30 m2 taşınmazın Bele-
diye Personel A.Ş nin SGK
borçlarından mahsup edilmek
şartıyla tapu devirlerinin yapıl-
ması hususunun görüşül-
mesi.” Gündemin altıncı
maddesinde, “Manisa 2. İdare
Mahkemesi 2022/287 numa-

ralı Kararı doğrultusunda
1/1000 ölçekli Uygulama İmar
Plan Değişikliği dosyası Bele-
diyemiz Başkanlığınca hazırla-
tılmış olup, bahse konu plan
değişikliği işleminin değerlen-
dirilmesi amacıyla İmar Ko-
misyonuna havale edilmesi
hususunun görüşülmesi.”
Gündemin yedinci madde-
sinde, “İlçemiz sınırları içeri-
sinde bulunan 61 adet
mahallenin statülerinin belir-
lenmesi gerekmekte olup, ko-
nunun değerlendirilmesi
amacıyla Tarım ve Hayvancılık
Komisyonuna havale edilmesi
hususunun görüşülmesi.”
Haber Merkezi 

Turgutlu Belediyesi Meclis Toplantısı bugün yapılacak 
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Burhan AKDEMİR

MAnisA’nın Yunusemre il-

çesine bağlı Merkezefendi Ma-
hallesi’nde, saatlerce boşa akı-
tılan suya mahalleliler isyan etti. 

Manisa’nın Yunusemre ilçe-
sine bağlı Merkezefendi Mahal-
lesi’nde, mahalle sakinleri boşa
akıtılan suya tepki gösterdi. 

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek,
“Suyumuz yeterince yok. Su-
yumuzu tasarruflu kullanalım”
uyarısına karşın Merkezefendi
mahallesi 3918 sokak üze-
rinde gece saat 01.00’de su
borusunda patlak meydana
geldi. 

Vatandaşlar sorunun çö-
züme kavuşması için MAS-
Kİ’yi aradılar. MASKİ’den bir
karşılık gelmemesi üzerine
Merkezefendi mahallesinde

çözüme kavuşamayan su pat-
lağı sorunu mahalleyi sular
içinde bıraktı.

Merkezefendi mahallesi sa-
kinlerinden Muhammed Kara-
dağ, su patlağının yaşandığı
saat itibari ile MASKİ’yi aradı-
ğını belirterek, “Duyarlı bir va-
tandaş olarak bir damla suyun
boşa akmaması için MASKİ bi-
rimlerini aradım. 

Fakat hiçbir yanıt alamadım.
Kaldırımda sabaha kadar çare-
sizce oturup tonlarca suyun ak-
masını izledim.  İnatla
aramalarımı sürdürmeye
devam ettim fakat geri dönüş
alamadım. Yazıklar olsun Bü-
yükşehir gibi bir şehirde nasıl
MASKİ biriminde acil müdahale
ekibi olmaz.” ifadelerini kul-
landı.

Patlayan su borusundan
dolayı evlerinde suları kesilen
bazı vatandaşlar sabah namazı
için abdestlerini sokakta akan
sudan aldı.

Sabah işe gitmek için evle-
rinden çıkan vatandaşlar boşa
akan tonlarca suyun içinden
geçebilmek için kaldırımları kul-
landı.

VATAndAŞlAr TEPKi
GÖsTErdi

Sabah saat 09.00’dan
sonra mesainin başlamasıyla
birlikte su patlağına müdaha-
lede bulunan MASKİ birimleri

vatandaşların tepkisine maruz
kaldı. Vatandaşlardan tepki
gören MASKİ çalışanları “Gece

nöbetçi var ama sanırım uyuya-
kalmışlardır.” Cevabını verince
vatandaşlar bir hayli öfkelendi. 

Manisa’da tonlarca su boşa aktı! 

MAnisA'dA sahipsiz
köpek sorunu, sosyal medya
platformu X'te paylaşılan gö-
rüntülerle yeniden gündeme
geldi. Görüntülerde, şehrin
merkezi olarak bilinen 8 Ha-
vuzu (15 Temmuz Demokrasi
Meydanı) çevresinde onlarca
sahipsiz köpeğin dolaştığı gö-
rülüyor. Görüntülerin paylaşıl-
masıyla birlikte binlerce kişi
tarafından izlenen ve tartışılan
olay, vatandaşların tepkisine
yol açtı. Kısa sürede en çok ko-

nuşulanlar arasına giren payla-
şıma cevap veren Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi hesabı ise
topu ilçe belediyelerine attı.

MAnisA’nın GÖBEĞindE 
OnlArCA sAHiPsiZ

KÖPEK
Manisa’da 8 Havuzu (15

Temmuz Demokrasi Meydanı)
yakınlarında çekilen görüntüler
sosyal medyada paylaşım re-
korları kırdı. Bir sosyal medya
kullanıcısı tarafından görüntü-
lerde Manisa’nın merkezi ola-

rak kabul gören 8 Havuzunun
bulunduğu bölgede onlarca sa-
hipsiz köpeğin olduğu görüntü-
lendi.

Paylaşımı yapan hesaptan
yapılan açıklamada, CHP bele-
diyesi geldikten sonra başıboş
köpek sayısının 10 katına çıktığı
iddia edilirken, “Bir caddede
onlarca başıboş köpek. Bu nor-
mal değildir. İnsanlara bu ilkellik
dayatılamaz. CHP geldikten
sonra başıboş köpek sayısı 10
katına çıktı diyor takipçimiz. Var
mı cevabınız? Konum: Manisa
Şehir Merkezi Doğu Caddesi 8
Havuz Kavşağı” ifadeleri kulla-
nıldı.

MAnisA BÜYÜKŞEHir 
TOPU ilÇE 

BElEdiYElErinE ATTı
Söz konusu paylaşım yayı-

lınca Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi’nden cevap geldi.
Belediye hesabından yapılan
açıklamada top ilçe belediyele-
rine atılırken, vatandaşlar ilçe
belediyelerinin de CHP’de ol-
duğunu belirtti.

Belediyeden yapılan açıkla-
mada, “Merhaba. Bakanlığın
yayınlamış olduğu Eylem Planı
ve Manisa Valiliği İl Hayvan Ko-

ruma Kurulu gereği, sokaklarda
bulunan sahipsiz hayvanların
hasta veya saldırgan olması
durumunda bulundukları yer-
den alınarak tedavi için en
yakın barınağa götürülmesi ilçe
belediyelerinin görevi. Sevgi ve
saygılarımızla.”

FErdi ZEYrEK: 
AldıĞıMıZ YErE 

BırAKACAĞıZ
Manisa Büyükşehir Bele-

diye Başkanı Ferdi Zeyrek,
geçtiğimiz günlerde sahipsiz

sokak hayvanları ile ilgili yap-
tığı açıklamada tüm CHP’li be-
lediyeler gibi yasaya
uymayacağını deklare etmiş
ve sahipsiz köpekleri kısırlaş-
tırdıktan sonra aldıkları yere
bırakacaklarını açıklamıştı.

Zeyrek, açıklamasında şu
ifadelere yer vermişti:

“Kısırlaştırma için çok
yoğun çabalar harcıyoruz ve
bununla ilgili çalışmalarımız da
devam ediyor. Hayvan hasta-
nemiz çok yakında hizmete

geçecek. Ve Yunusemre Bele-
diyesi ile birlikte yaptığımız
barınağımızı ortaya çıkaraca-
ğız. 

Buradaki ameliyat sayıları-
mızın artmasıyla birlikte kısır-
laştırmalarımızda da önemli bir
artış olacak. Kısırlaştırmaları
yaptıktan sonra eğer ki vatan-
daşa zarar vermeyecek nitelik-
teki olan sokak hayvanlarını
sokak canlarımızı aldığımız
yere bırakacağız.” 

Haber Merkezi

Manisa'da sahipsiz köpekler sosyal medyada gündem oldu. 8 Havuzu çevresinde onlarca başıboş kö-
peğin görüntülenmesi tepki çekerken Manisa Büyükşehir Belediyesi topu ilçe belediyelerine attı

Sosyal medya Manisa'yı konuşuyor: 
Onlarca sahipsiz köpek gündem oldu

ArAlArındA Mani-
sa’nın'da bulunduğu çok sa-
yıda ilde düzenlenen
'Siberağ-4' operasyonu kapsa-
mında toplamda 86 şüpheli ya-

kalanarak gözaltına alındı.   
İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya,

sosyal medya hesabından yap-
tığı paylaşımda, 'nitelikli dolan-
dırıcılık', 'banka veya kredi

kartını kötüye kullanma', 'yasa
dışı bahis' ve 'çevrimiçi çocuk
müstehcenliği' suçlarına yöne-
lik düzenlenen Siberağ-4 ope-
rasyonlarında 86 şüphelinin

yakalandığını kaydetti. 
Bakan Yerlikaya'nın payla-

şımında Aydınla ilgili olarak, "İl
Jandarma Komutanlıkları
Siber Suçlarla Mücadele Şube
Müdürlüklerince yapılan çalış-
malar sonucu Aydın ve Tekir-
dağ'da düzenlenen
operasyonlarda; sosyal
medya platformları üzerinden
yasa dışı bahis reklamı veren
ve yasa dışı bahis oynamayı
teşvik edici paylaşımlar yaptığı
tespit edilen 11 şüpheli yaka-
landı. 

Ayrıca Afyonkarahisar,
Aydın, Antalya, Kahramanma-
raş, Burdur, Yozgat, Eskişehir,
Mersin, Adıyaman, Kayseri,
Kars, Muğla, Balıkesir, Düzce,
Sakarya, Kastamonu, Zongul-

dak ve Manisa'da düzenlenen
operasyonlarda da; açık kay-
nak araştırması sonucunda
çocuk ve yetişkinlere ait müs-
tehcen görüntüleri depoladığı
ve bu görüntüleri yayınladığı
tespit edilen 36 şüpheli yaka-
landı. Operasyonlar sonucu;

ruhsatsız tabancalar ile çok
sayıda bilgisayar, sahte ehliyet
ve dijital materyal ele geçirildi.
Operasyonları gerçekleştiren
Kahraman jandarmamızı teb-
rik ediyorum. Allah ayaklarına
taş değdirmesin" ifadeleri yer
aldı. iHA

Jandarmadan 'Siberağ-4' operasyonu   Jandarmadan 'Siberağ-4' operasyonu   
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Katılım sigortacılığında pazar payı yüzde 5,5'e yükseldi
yılın ilk yarısında yüzde

93,7 büyüme kaydeden katılım
sigortacılığı, 21 milyar 249,2
milyon lira prim üretimi ile
pazar payını yüzde 5,5'e çı-
kardı.

AA muhabirinin Türkiye Si-
gorta Birliği'nden (TSB) derle-
diği verilere göre, geçen seneyi
24,5 milyar liralık prim üretimi
ile kapatan katılım sigortacılığı-
nın sektörden aldığı pazar payı
yüzde 5 oldu.

Ocak-haziran döneminde
prim üretimi, geçen yılın aynı
dönemine kıyasla yüzde 93,7
artışla 21 milyar 249 milyon
242 bin lira olurken, pazar payı
yüzde 5,5'e yükseldi.

Prim üretiminin yüzde
96'sını 20 milyar 405 milyon lira
ile hayat dışı sigortaları oluştu-
rurken, hayat sigortaları branşı
843 milyon 676 bin lira ile
yüzde 4'lük pay aldı.

Prim üretiminde lider, 9,6
milyar lira ile toplamdan yüzde
47,3 pay alan oto sigortaları
branşı oldu. Yangın ve doğal
afetler branşında prim üretimi 2
milyar 630 milyon lira olurken,
hastalık-sağlık branşında 1,5
milyara yakın prim üretildi.

Katılım Emeklilik Genel
Müdür Yardımcısı İsmail Ayde-
mir, AA muhabirine, pazar pa-
yındaki artışta en önemli
etkenin oto sigortaları oldu-
ğunu, kaza ve sağlık sigortala-
rında da yükselişlerin
görüldüğünü söyledi.

Katılım sigorta şirketlerinin,
bu 3 branşta konvansiyonel si-
gorta şirketlerine göre çok
daha yüksek büyüme gösterdi-
ğine dikkati çeken Aydemir, şu
bilgileri paylaştı:

"Ülkemizde son yıllarda ya-
şanan enflasyonun yüksek sey-
retmesi hem oto branşlarını
hem de sağlık branşlarını direkt

etkilemekte olduğunu da belirt-
memiz lazım. Finansal ürün ve
hizmetlerdeki farkındalığın art-
masıyla risk ve koruma tarafın-
daki ürün talebinin önümüzdeki
dönemde de artarak devam
edeceğini düşünüyoruz. Hayat
sigortacılığı tarafındaki büyü-
meye baktığımızda katılım si-
gortacılığında bu branşın düşük
kaldığını görmekteyiz. Önü-
müzdeki dönemde özellikle en-
flasyondaki düşüş ve katılım
bankalarındaki finansmanların
artışı paralelinde bu branşın da
büyümeye destek olacağını ön-
görüyoruz."

Aydemir, katılım sigortacılığı
hizmeti sunan şirket sayısının
yeterli olmaması nedeniyle tale-
bin oto branşlarında yoğunlaş-
tığına işaret etti.

Bu alanda çalışan şirket sa-
yısının artması ve ürünlerini çe-
şitlendirmesinin gerekliliğine
değinen Aydemir, "Bu sayede
talebin diğer branşlara da kay-
masıyla daha sağlıklı bir prim
dengesi oluşacağını öngörüyo-
ruz. Katılım sigortacılığı, ülke-
mizde çok yüksek bir
potansiyele sahip. Burada da
en önemli konunun katılım si-
gortacılığının ve faizsiz emekli-
lik planlarının tanıtımı ve
pazarlaması olduğu kanaatin-
deyim. Bizler de Katılım Emek-
lilik olarak bu yıl da sigortacılık
ve emeklilik alanındaki pazar
payımızı artırmaya devam edi-
yoruz. Gelecek yıl da ana dağı-
tım kanallarımız olan banka
kanallarımız ve diğer dağıtım
kanallarımızdaki satış ve pazar-
lama faaliyetlerimizin de des-
teği ile sektöre yenilikçi ve
faizsiz ürünler sunmayı sürdü-
receğiz." ifadesini kullandı.

Katılım Emeklilik olarak,
konvansiyonel sigortacılık tara-
fındaki ürün zenginliğini katılım

sigortacılığı alanında sundukla-
rını anımsatan Aydemir, hem si-
gortacılık hem de faizsiz
bireysel emeklilik alanındaki
tüm ihtiyaçlarına uygun çözüm-
ler ürettiklerini vurguladı.

Bu ürünleri detaylandıran
Aydemir, şunları kaydetti:

"Kısa süreli koruma sağla-
yan hayat sigortaları, işsizlik si-
gortaları, tehlikeli hastalıklar
sigortaları, daha uzun vadeli
korumalar sağlayan ferdi eğitim
sigortaları, çeşitli asistans hiz-
metlerini içeren birçok kısa ve
uzun süreli ferdi kaza sigortaları
gibi rafımızda birçok sigortacılık
ürünü bulunuyor. Katılım sigor-
tacılığı alanında önemli bir boş-
luğu doldurduğumuza
inandığımız sağlık sigortaları
alanında ise 'Katılım Sağlık'
markamızın çatısı altında birçok
sağlık sigorta ürünümüzü müş-
terilerimize sunuyoruz. Özellikle
ülkemizde son yıllarda talebin
arttığı tamamlayıcı sağlık sigor-
taları, özel sağlık sigortaları, acil
sağlık sigortaları, yabancı misa-
firlerimiz için sağlık sigortaları
ve seyahat sağlık sigortaları ile
ihtiyaç duydukları her an katı-
lımcılarımızın yanında oluyoruz.
Dağıtım kanallarımız ve güçlü
entegrasyon altyapımız ile hem
dijital kanallarımızdan hem de
şubelerimiz ve acentelerimiz
gibi fiziksel kanallardan bireysel
emeklilik alanında da çok aktif
olduğumuzu belirtmek isterim.
Katılım Emeklilik olarak 17 adet
bireysel emeklilik fonu ile faizsiz
bireysel emeklilik planı sunan
emeklilik şirketleri arasında en
çok fon tercihi sunan şirket ol-
maktan memnuniyet duyuyo-
ruz. Bu yıl sektöre
kazandırdığımız sürdürülebilirlik
temalı faizsiz emeklilik fonu ile
kısa vadeli yatırım perspektifi
olan emeklilik fonumuz faizsiz

emeklilik alanında ilk fonlar ol-
muştur. Geçen yıl halka arz etti-
ğimiz temettü ödeyen şirketler
hisse senedi fonumuz ve belirli
bir gümüş payı da olan kıymetli
madenler fonumuz da büyük
ilgi görüyor. Geçen yıl devreye
aldığımız asistan uygulamamız
da katılımcılarımıza fon tercih-
leri konusunda destek sağlıyor.
Aydemir, Cumhurbaşkanlığı Fi-
nans Ofisi öncülüğünde hazır-
lanan Katılım Finans Strateji
Belgesi ile bu çatı altında yer
alan tüm sektörleri ve katılım fi-
nansı bir bütün olarak geliştir-
meye yönelik stratejik
çerçevenin çizildiğini bildirdi.

Belgeyi, katılım sigortacılığı
perspektifinden değerlendiren
Aydemir, şunlara dikkati çekti:

"Katılım finansın bu şekilde
hem kamu hem de özel sektör
tarafından bütüncül bir yakla-
şımla ele alınması, katılım fi-
nansa yönelik hukuki, idari ve
kurumsal bir altyapının sağlan-
ması ana amaçlardan olduğunu
görüyoruz. Ayrıca yapılan en-
tegrasyon çalışmaları ile katılım
sigortacılığı da buradan fayda-
lanabilecek. Bu oluşuma ilk
etapta katılım sigortacılığına
yönelik müşteriler tarafından
daha çok güven ve talep gele-
ceğini öngörüyorum. Katılım fi-
nans prensiplerine uygun yasal
düzenlemelerin ve denetim me-
kanizmalarının katılım sigortacı-
lığının daha etkin ve güvenilir
bir şekilde işlemesini sağlaya-
cağını ve bu düzenlemeler ile
de şeffaflığın ve sektöre olan
güvenin de pekiştirileceğini dü-
şünüyorum. Yatırım alanlarında
da yeni banka kanallarının faali-
yete geçmesi ve bu alandaki
yenilikçi yatırım enstrümanları
ile katılım sigortacılığının ürün
ve hizmet çeşitliliği de artıyor
ve bu sayede risk yönetimi de

daha etkin hale geliyor."
Bu çalışmalardaki en önemli

kazanımın ülkeye toplumsal ve
ekonomik kalkınmasına yapılan
katkı olduğunu söyleyen Ayde-
mir, "Bu alanda yapılacak kap-
sayıcı düzenlemeler ve
işbirlikleri ile ekosistemin daha
çok genişletilmesi sağlandı-
ğında daha geniş kitlelerin si-
gortacılık ve finansal hizmetlere
erişimi de artacak, bununla bir-
likte toplumdaki sigortalanma
oranlarında iyileşmeleri de be-
raberinde getireceğini düşünü-
yorum." diye konuştu.

Aydemir, iş yapış süreçlerini
dijitalleştirerek fintek ve yapay
zeka uygulamalarını çalışma
alanlarına entegre ettiklerini an-
lattı.

Dijital platformlar ve mobil
uygulamalar aracılığıyla katılım
sigortacılığı ürünlerinin daha
erişilebilir hale geldiğini belirten
Aydemir, "Bu süreçlerde de
yapay zeka destekli müşteri
hizmetleri, fon öneri asistanları
ve chatbotlar, müşteri memnu-
niyetini artırarak operasyonel
verimlilik de sağlıyor. Şirketler
tazminat ve değişiklik işlemleri
gibi birçok operasyonel süreç-
lerinde de bu tür finteklerin çö-

zümlerini kullanarak zamandan
da tasarruf edebiliyorlar." dedi.

Aydemir, katılım sigortacılı-
ğının son yıllarda tanıştığı açık
API'lerle ilgili şu değerlendirme-
lerde bulundu:

"API aracılığıyla farklı finan-
sal hizmet sağlayıcıları ile en-
tegre olarak, müşteri
deneyimleri zenginleştiriliyor.
Son yıllarda tüm sektörlerde ol-
duğu gibi katılım sigortacılığı
sektöründe de yapay zeka ve
büyük veri analitiği yaygın bir
şekilde kullanılıyor. Katılım si-
gortacılığında özellikle risk de-
ğerlendirme, müşteri
segmentasyonu, fiyatlandırma
ve dolandırıcılık tespiti gibi
alanlarda kullanılmaya baş-
landı. 

Özellikle yapay zeka des-
tekli analitik araçlar kullanılarak
müşteri davranışlarını ve risk
profillerini analiz etmek, gerek-
tiği durumda müşterilere öneri-
ler sunmak katılım sigorta
şirketlerinin müşteri memnuni-
yeti açısından son derece
önemli. Teknolojinin gelişme-
sine paralel olarak katılım sigor-
tacılığının da dijital dönüşüm
süreçleri ile yeni bir anlayış ka-
zanacağını öngörüyoruz." AA

Maliyeden kayıt dışı hasılatı belirlenen firmaya rekor ceza

Vergi Denetim Ku-
rulu, büyük mükelleflere
yönelik incelemesi kapsa-
mında, kayıt dışı hasılat
elde ettiği belirlenen bir si-
gara üreticisine 6 milyar li-
ralık ceza verdi.

Hazine ve Maliye Ba-
kanlığı müfettişleri, Bakan

Mehmet Şimşek'in "çok
kazanandan çok vergi
alınması" prensibi doğrul-
tusunda denetimlerini sür-
dürürken bu kapsamda
kayıt dışı hasılatı belirlenen
bir firmaya 6 milyar lira
rekor ceza uygulandı.

AA muhabirinin Bakan-

lıktan edindiği bilgiye göre,
Vergi Denetim Kurulu
büyük mükellefler nez-
dinde yürüttüğü inceleme-
lere aralıksız devam
ediyor.

Kurul, işletmelerin ger-
çek üretim miktarını tespit
etmek üzere "randıman
analizi" yöntemiyle yoğun
vergi incelemelerine baş-
ladı. 

Bu yöntemde, işletme-
lerde imalatta kullanılan
maddeler ve diğer üretim
girdileri ile üretilmesi gere-
ken mamul ve çıktılar ana-
liz ediliyor. Bu yeni
inceleme yöntemiyle
önemli sonuçlar da alını-
yor.

Buna göre, tütün ürün-
leri imalatıyla uğraşan bir
firma için de randıman
analizi ve kaydi envanter

çalışması yapıldı. Sigara
üretim bantlarının kapasite
ve çalışma saatlerini dik-
kate alarak hesaplamalar
yapılırken işletmenin doğal
gaz, tütün ve sigara filtresi
tüketimi verileri de kulla-
nıldı.

Yapılan randıman ve
kaydi envanter çalışması
sonucu, firmanın kayıt dışı
hasılat elde ettiği belir-
lendi. 

İncelemede, işletme-
deki bazı belgelerin yasal
defter kayıtlarına ve be-
yanlara dahil edilmediği
görüldü.

Sigaraların fatura dü-
zenlendiği halde özel tü-
ketim ve katma değer
vergilerinin beyanlara yan-
sıtılmadığı da tespit edildi.

İnceleme sonucu fir-
maya yaklaşık 6 milyar lira

vergi cezası kesildi. Ge-
cikme faiziyle bu rakamın
yükselmesi bekleniyor. Ya-
pılan incelemede, kurum-
lar, özel tüketim, katma
değer vergileri ile geçici
verginin de eksik ödendiği
anlaşıldı.

"Vergi
gelirlerindeki 

iyileşmeyi 
VATAndAşın 

refAhınA 
yönlendireceğiz"
Hazine ve Maliye Ba-

kanı Mehmet Şimşek de
yeni denetim çalışmasıyla
kaydi ve fiili envanter ile
randıman analizi çalışma-
larına önem verdiklerini
bildirdi.

Vergi müfettişlerinin 9
büyükşehirdeki 707 ku-
yumcuya eş zamanlı de-
netim başlattığını ve fiili

envanter çalışması yaptı-
ğını belirten Şimşek,
"Önümüzdeki dönemde
bu tarz denetim yöntemle-
rini uygulamaya devam
edeceğiz. Fiili ve kaydi en-
vanter çalışmaları ile ran-
dıman analizi yapılacak
yeni sektör ve firmalar sı-
rada.

Bu yöndeki çalışmala-
rımızı sürdüreceğiz." ifade-
lerini kullandı.

Şimşek, "çok kazanan-
dan çok vergi alacağız"
mesajını anımsatarak,
şunları kaydetti:

"Bu kapsamda büyük
mükelleflerimizi de yakın-

dan takip ediyoruz. Dene-
timlerimiz tüm sektörleri
kapsayacak şekilde arta-
rak sürecek. 

Kayıt dışılığın önüne
geçerek vergi adaletini ar-
tırmakta kararlıyız. 

Vergi gelirlerinde sağ-
lanan iyileşmeyi vatan-
daşlarımızın refahı ve
ülkemizin istikrarı için ve-
rimli alanlara yönlendire-
ceğiz. Vergi kayıp ve
kaçağına sebebiyet vere-
rek haksız kazanç sağla-
yanların ve haksız
rekabet oluşturanların ta-
kipçisi olmaya devam
edeceğiz." AA
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Türkiye'den yılın ilk
yarısında 4,1 milyar dolar-
lık yüksek teknolojili ürün
ihracatı yapılırken, bu tu-
tara en yüksek katkı 1,4
milyar dolarla hava ve
uzay araçları imalatından
geldi. Türkiye'nin yüksek
teknolojili ürün ihracatı
yılın ilk yarısında 4,1 milyar
dolar olurken, bu ihracata
1,4 milyar dolarla hava ve
uzay araçları damga
vurdu. Türkiye'nin yüksek
teknolojili üretim ve yatı-
rımların merkezi olma poli-
tikası meyvelerini veriyor.

AA muhabirinin Türkiye
İstatistik Kurumu (TÜİK)
verilerinden yaptığı derle-
meye göre, yüksek tekno-

lojili ürün ihracatı yılın ilk
ayında 641,9 milyon dolar
olurken, şubatta bu rakam
531,3 milyon dolar olarak
kayıtlara geçti.

Martta 707,3 milyon
dolara çıkan yüksek tek-
nolojili ürün ihracatı, ni-
sanda 648,1 milyon dolar
oldu. 

Söz konusu ihracat
mayısta bu yılın en yüksek
seviyesini gördü. Bu ayda
872,9 milyon dolarlık dış
satım yapıldı.

Haziranda ise yüksek
teknolojili 732,1 milyon
dolarlık ürün ihracı ger-
çekleştirildi. Böylece yılın
ilk yarısında gerçekleştiri-
len yüksek teknolojili ürün

ihracatı 4,1 milyar doları
buldu. Yüksek teknolojili
ürün ihracatı kategorilerine
göre incelendiğinde, 3
sektörün dış satımı öne
çıktı. 

Buna göre, en fazla
yüksek teknoloji ihracatı,
1,4 milyar dolarla "hava ve
uzay araçları imalatı" ala-
nında gerçekleştirildi. Bu
sektörü, 1,2 milyar dolarla

"eczacılık ürünleri ile bitki-
sel ürünlerin imalatı" takip
ederken, üçüncü sırada
547 milyon dolarla
"ölçme, test ve kontrol
amaçlı alet ve cihazların
imalatı" yer aldı.

Yılın ilk çeyreğinde
artış gösteren orta-yük-
sek teknolojili ürünlerin
ihracatı da ikinci çeyrekte
dalgalı seyir izledi. Ocak

ayında 6,8 milyar dolar
olan orta-yüksek teknolo-
jili ürün ihracatı, şubatta
7,4 milyar dolara, martta
7,9 milyar dolara çıktı. 

Nisan ayında 6,6 mil-
yar dolarlık orta-yüksek
teknolojili ürün ihraç edi-
lirken, mayısta bu yılın en
yüksek seviyesi görüldü
ve 8,3 milyar dolarlık ürün
satıldı. AA

Yüksek teknolojili ürün ihracatına hava ve
uzay araçları damgası
Yüksek teknolojili ürün ihracatına hava ve
uzay araçları damgası
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Hayatınızda yeni bir sayfa açabilir, kariyerinizde
ve sağlığınızda önemli adımlar atabilirsiniz. İş
hayatınızdaki belirsizlikleri ortadan kaldırarak
daha sağlam bir zemine oturtmalısınız.

Kendinize ve mutluluğunuza daha fazla özen gös-
terebilir, sosyal hayatınızı hareketlendirebilirsiniz.
Finansal yatırımlar yapma isteğinizi artırabilir ancak
bu konulara detaylara odaklanmanız gerekebilir. 

Evde ve aile ile daha fazla vakit geçirebilir, yaşam
alanlarınızda düzen ve konfor sağlamak isteyebilirsi-
niz. Bu değişimlere sistematik bir şekilde yaklaşmalı,
evrak ve parasal konularda dikkatli olmalısınız. 

İlişkilerde yanlış anlamalara karşı sakin olmak ve iş konu-
sunda da detayları gözden geçirme gerekliliği önemli
olacaktır. Ekonomik ve çevresel faktörlerin sizi olmadığı-
nız birine dönüştürmesine mahal vermemelisiniz.

Ekonomik açıdan beklentilerinizin karşılık bulacağı bir
gün olabilir. İleriye dönük planlardan önce borçlan-
malar, ödemeler ve bankalarla ilgili işlemlerin ta-
mamlanmasında fayda var. 

Eski alışkanlıkları ve yükleri bırakıp yeni seçimler
yapmanız gerekebilir. İletişim ve kişisel bakım ko-
nularına özen göstermek, stresle başa çıkmak ko-
nusunda size yardım edecektir.

Sağlığınıza, ruhsal iyileşmeye ve eksik parçaları bul-
maya odaklanabilirsiniz. Yeniliklerde acele etme-
den, sabırla ilerleyip, güvenilir kaynaklardan destek
almanız sizin için yeni bakış açıları getirebilir.

Sosyal hayatınıza ve ilişkilerinize dair bakış açınız deği-
şebilir; yeni arkadaşlıklar ve sorumluluklar edinebilirsi-
niz. Bu yeni ilişkilerdeki detayları ve karar süreçleri
daha iyi inceleme mekanizması gerektirebilir. 

Bugün itibariyle iş yoğunluğunuz artırabilir, ancak ön-
ceki ve yeni sorumluluklarınızı gözden geçirme fırsatı
da bulabilirsiniz. Bunu avantaja dönüştürerek daha
etkin, kesin ve kalıcı çözümlerle çalışabilirsiniz.

Kendinize yatırım yaparak kazancınızı ve motivas-
yonunuzu artırabilirsiniz. Mental açıdan kendinizi
korumanız ve önceliklerinizi netleştirmeniz bu aşa-
mada belirleyici olabilir.

İş ve finansal konularda engelleri fark etme-
nizle kalıcı planlar yapmanız kolaylaşabilir.
Sağlık, kişisel bakım ve tasarruf konularına
özen göstermenizde fayda var.

Duygusal ve ekonomik ilişkilerde iyileşmeler yaşa-
yabilirsiniz. Bu bazen beklemediğiniz şekilde ger-
çekleşebilir ama önemli olanın buradaki ders
olduğunu unutmamalısınız. 

Cansu MERİÇ

Nysa Antik Kenti'nde yaklaşık 
bin yıllık 47 mezar bulundu

aYDIn'DaKi Nysa Antik Kenti'nde yaklaşık bin
yıllık 47 mezar bulundu. Sultanhisar ilçesinde Aydın
Dağlarının eteğinde iki vadi arasında yer alan antik
kentteki kazılar, Ankara Üniversitesi Dil ve Tarih
Coğrafya Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Serdar
Hakan Öztaner başkanlığında devam ediyor.

Akharaka Tapınağı ve Anadolu'nun en iyi korun-
muş kütüphanelerinden birine sahip antik kent, ti-
yatro, stadyum ve meclis yapısıyla dikkati çekiyor.

Nysa Antik Kenti Kazı Başkanı Prof. Dr. Öztaner,
AA muhabirine, ünlü coğrafyacı Strabon'un ese-
rinde Nysa'da eğitim aldığını yazdığını, kütüphane-
leri ve tiyatrolarıyla Nysa'nın aynı zamanda Roma
döneminin eğitim ve kültür kenti olarak bilindiğini
söyledi.

Restorasyon çalışmalarının yanı sıra kazılara da
devam ettiklerini dile getiren Öztaner, heyecan ve-
rici bir sezona başladıklarını kaydetti.

Nysa'nın ızgara planlı cadde ve sokak sistemi
üzerine çalışmaya devam ettiklerini belirten Öztaner,
Efes, Magnesia ve Tralleis güzergahındaki ana tica-
ret yoluna bağlantıyı sağlayan bir caddeye ulaştıkla-
rını ve çok heyecanlı olduklarını bildirdi.

Öztaner, caddenin kullanım dönemini belirledik-
lerini ifade ederek, "Efes'ten başlayarak Magnesia,
Trallies ve günümüze ulaşan ana ticaret yoluna bağ-
lantıyı sağlayan kentin kuzey güney yönlü ana cad-
desini bulduk." dedi.

Caddenin 7. yüzyıla kadar kullanıldığını, deprem-
lerden sonra toprak altında kaldığını aktaran Özta-
ner, caddenin üst dolgu toprağında 47 mezar
bulduklarını söyledi.

Gömülerin 11. yüzyıla ait olduğunu belirten Öz-
taner, şunları kaydetti:

"Cadde hattı üzerinde 47 tane geç dönem me-
zarı bulduk. Mezarlar içerisinde bebek ve çocuk
mezarlarının çoğunlukta olması 11. yüzyılda kentte
salgın hastalıkların olabileceğini ve yaşantının zor
geçtiğini gösteriyor. Bu salgın hastalığın tespitine
yönelik araştırmalara devam ediyoruz. Kentin son
döneminde daha fakir, daha düzensiz yerleşimlerin
olduğu anlaşılıyor ve kentin merkezinin de mezarlık
olarak kullanmasından dolayı terk edilmiş bir gö-
rüntü sunmakta."

Mezarlardan birinin oda mezar olduğunu anlatan
Öztaner, şöyle konuştu:

"Bu mezarı açtığımızda bir sikkenin üzerine ya-
pışmış dokuma parçası ele geçti. Olasılıkla keten
bitkisinden yapılmış ve o mezarın sahibinin bir
kadın olduğunu antropologlar tespit etti. Yaklaşık
kırklı yaşlarına ulaşmış, dokuma işi yaptığından do-
layı ipler dişlerini tırtıklı hale getirmiş. Bunlar tabii
bizim için heyecan vericiydi. Dokumanın sikkenin
korozyonuyla birlikte korunarak gelmesi de önem-
liydi. Sikkenin tarihinden mezarların 11. yüzyıla ait
olduğunu tespit etmiş olduk."

Bulunan caddenin önemine değinen Öztaner,
"Bu caddenin önemi Nysa'yı güneyden geçen ana
yolla bağlantı kurması. Dolayısıyla Efes'ten yola
çıkıp gelseydiniz kente işte bu cadde üzerinden
giriş yapıyor olacaktınız. Ne zamana kadar, 7. yüz-
yıldaki o yıkıcı depreme kadar." dedi.

Öztaner, 2 bin yıl öncesine ait caddenin uzunlu-
ğunun 1 kilometreyi aştığını, şu anda 100 metrelik
kısmında çalışma yaptıklarını sözlerine ekledi. aa

YunuseMre Bele-
diye Başkanı Semih Bala-
ban, Yunusemre
Belediyesi Engelsiz Yaşam
Merkezi’nde eğitim gören
engelli bireylerin aileleriyle
bir araya gelerek sorun ve
taleplerini dinledi.

Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban,
Belediye Toplantı Salo-
nu’nda Yunusemre Beledi-
yesi Engelsiz Yaşam
Merkezi’nde eğitim gören
engelli bireylerin aileleriyle
buluştu. Toplantıya Bele-
diye Başkan Yardımcısı Ali
Gök, Sağlık İşleri Müdürü
Birsen Öcal ve aileler ka-
tıldı. Toplantıda konuşan
Başkan Balaban engelli
bireylerin ailelerinin yaşa-
dıkları sıkıntıları en aza in-
dirmek için çalıştıklarını
söyledi. Belediye Başkanı
Balaban, “Engelli bireylere
sahip ailelerimiz toplumu-
muzun örnek insanlarıdır.
Çünkü bu ailelerimiz hem
mücadeleci hem de tüm
zorluklara göğüs geren

toplumumuzun önemli bir
kesimidir. Her türlü zorlu
yaşamlarına rağmen ço-
cuklarına sahip çıkmak
için gayret gösteriyorlar.
Bu nedenle engelli birey-
lere sahip ailelerimizin ya-
şadıkları sıkıntıları
öğrenmek ve çözüm üret-
mek amacıyla bir toplantı
gerçekleştirdik. Unutma-
malıyız ki hepimiz bir en-
gelli adayıyız. Engelli
bireylerimizin ve ailelerinin

yaşamlarını kolaylaştır-
mak, onların toplumda
daha aktif ve bağımsız bi-
reyler olarak yer almalarını
sağlamak bizim en önemli
önceliklerimizden biri. En-
gelli bireye sahip aileleri-
mizden gelen geri
bildirimler bizim için çok
değerli. Bu doğrultuda,
Engelsiz Yaşam Merke-
zi’nde ailelerimizin taleple-
rini de dikkate alarak yeni
projeler üretmek için çalı-

şacağız” diye konuştu. 
enGeLLi 

BireYLerin 
aiLeLeri 

YaŞaDIKLarI 
sIKInTILarI DinLeDi 
Toplantıda, engelli bi-

reylerin aileleri, karşılaştık-
ları zorlukları ve Engelsiz
Yaşam Merkezi’nden bek-
lentilerini Başkan Semih
Balaban’a iletme fırsatı
buldu. Aileler, özellikle eği-
tim süreçlerinde yaşanan

sıkıntıları ve sosyal destek
taleplerini dile getirirken,
Başkan Balaban da bele-
diye olarak engelli bireyler
ve ailelerine yönelik des-
teklerin artırılması için ça-
lıştıklarını vurguladı.
Toplantı sonunda ailelerle
birebir görüşmeler yapa-
rak sorunlarını detaylı bir
şekilde anlatırken; Başkan
Balaban ve ekibine ilgi ve
samimiyetleri için teşekkür
etti. Haber merkezi

Başkan Balaban engelli 
bireylerin ailelerini dinledi 

Manisa Şehit Aileleri
ve Gaziler Derneği Muhar-
rem ayı nedeniyle dernek
binası önünde  2 bin 500
kişilik aşure hayrı gerçek-
leştirdi. Aşure hayrı öncesi
mevlid-i şerif okundu. Şe-
hitler ve hayatını kaybe-
den gaziler için dualar
edildi. Manisa Şehit Aile-
leri ve Gaziler Derneği  dü-
zenlediği  aşure hayrına
Etkinlik-Sen Manisa İl
Başkanı  Yalçın Taşdemir,
Manisa Trabzonlular Der-
neği Başkanı Mahmut Ali-
oğlu, Arda Mahalle
Muhtarı Sevcan Alkan,

Aile Sosyal Politikalar İl
Müdür Yardımcısı Murat
Aydın,   Manisa İl Jan-
darma Komutanlığı’ndan
Binbaşı Talat Güçlüer ve
Yüzbaşı Hasan Ulutürk,
şehit  aileleri , gaziler  ve
çok sayıda vatandaş ka-
tıldı.

Manisa Şehit Aileleri ve
Gaziler Derneği Başkanı
Adnan Kaya yaptığı açık-
lamada "Bu gün dernek
binası önünde Muharrem
ayı nedeniyle 2 bin 500 ki-
şilik aşure hayrı gerçekleş-
tirdik. Aşure hayrımıza
Sakarya ilimizden Şehit
annesi Cevriye Törün ve
Gazi eşi Yasemin Hız, İz-

mir'den  Dernek üyeleri-
miz gazilerimiz , Mani-
sa'dan çok sayıda
protokol üyesi, dernek
üyelerimiz  vatandaşları-

mız katıldı. Aziz şehitleri-
mizin ve vefat eden kahra-
man gazilerimiz  için aşure
hayrımızı gerçekleşti. Dua-
lara  ettik.  Allah'ım yaptı-

ğımız hayrımızı ve duaları-
mızı kabul etsin. Tüm katı-
lımcılara ayrıca katıldıkları
için teşekkür ederim"
dedi.

Şehit Aileleri ve Gaziler Derneği’nden
2 bin 500 kişilik aşure  hayrı
Şehit Aileleri ve Gaziler Derneği’nden
2 bin 500 kişilik aşure  hayrı
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TükeTici Fiyat Endeksi
(TÜFE) Temmuz ayında bir ön-
ceki aya göre yüzde 3,23, bir
önceki yılın Aralık ayına göre
yüzde 28,76, bir önceki yılın
aynı ayına göre yüzde 61,78 ve
on iki aylık ortalamalara göre
yüzde 65,93 olarak gerçekleşti.   

Türkiye İstatistik Kurumu
(TÜİK), 2024 yılı Temmuz ayı
enflasyon rakamlarını açıkladı.
Buna göre, Tüketici Fiyat En-
deksi’nde (TÜFE) değişim Tem-
muz ayında bir önceki aya göre
yüzde 3,23, bir önceki yılın Ara-
lık ayına göre yüzde 28,76, bir
önceki yılın aynı ayına göre
yüzde 61,78 ve on iki aylık or-
talamalara göre yüzde 65,93
artış olarak gerçekleşti. 

Bir önceki yılın aynı ayına
göre en az artış gösteren ana
grup yüzde 39,57 ile giyim ve
ayakkabı oldu. Buna karşılık,
bir önceki yılın aynı ayına göre
artışın en yüksek olduğu ana
grup ise yüzde 104,50 ile eği-
tim oldu. Ana harcama grupları
itibarıyla Temmuz ayında bir
önceki aya göre azalan ana
grup yüzde -2,58 ile giyim ve
ayakkabı oldu. Buna karşılık,
2024 yılı Temmuz ayında bir

önceki aya göre artışın en yük-
sek olduğu ana grup ise yüzde
8,08 ile konut oldu. Endekste
kapsanan 143 temel başlıktan
2024 yılı Temmuz ayı itibarıyla,
24 temel başlığın endeksinde
düşüş gerçekleşirken, 4 temel
başlığın endeksinde değişim
olmadı. 115 temel başlığın en-
deksinde ise artış gerçekleşti. 

ÖZeL kAPSAMLI TüFe 
GÖSTeRGeSi YILLIk 
YüZDe 60,31, AYLIk 
YüZDe 2,47 OLDU 

İşlenmemiş gıda ürünleri,
enerji, alkollü içkiler ve tütün ile
altın hariç TÜFE'deki değişim,
2024 yılı Temmuz ayında bir
önceki aya göre yüzde 2,47, bir
önceki yılın Aralık ayına göre
yüzde 28,48, bir önceki yılın
aynı ayına göre yüzde 60,31 ve
on iki aylık ortalamalara göre
yüzde 68,37 olarak gerçekleşti. 

Yi-üFe AYLIk
YüZDe 1,94 ARTTI 

Yurt İçi Üretici Fiyat Endek-
si’nde (Yİ-ÜFE) Temmuz ayında
bir önceki aya göre yüzde 1,94
artış, bir önceki yılın Aralık
ayına göre yüzde 21,81 artış,
bir önceki yılın aynı ayına göre
yüzde 41,37 artış ve on iki aylık

ortalamalara göre yüzde 47,55
artış gösterdi. 

Yi-üFe iMALAT 
üRüNLeRiNDe YILLIk 

YüZDe 41,84 ARTTI 
Sanayinin dört sektörünün

yıllık değişimleri; madencilik ve
taş ocakçılığında yüzde 60,34
artış, imalatta yüzde 41,84
artış, elektrik, gaz üretimi ve
dağıtımında yüzde 25,27 artış
ve su temininde yüzde 75,40
artış olarak gerçekleşti. 

Ana sanayi gruplarının yıllık
değişimleri; ara mallarında
yüzde 36,96 artış, dayanıklı tü-
ketim mallarında yüzde 49,78
artış, dayanıksız tüketim malla-
rında yüzde 55,41 artış, ener-
jide yüzde 31,09 artış ve
sermaye mallarında yüzde
40,06 artış olarak gerçekleşti. 

Yi-üFe iMALAT
üRüNLeRiNDe AYLIk 

YüZDe 1,42 ARTTI 
Sanayinin dört sektörünün

aylık değişimleri; madencilik ve
taş ocakçılığında yüzde 1,55
artış, imalatta yüzde 1,42 artış,
elektrik, gaz üretimi ve dağıtı-
mında yüzde 7,37 artış ve su
temininde yüzde 5,28 artış ola-
rak gerçekleşti. Ana sanayi

gruplarının aylık değişimleri; ara
mallarında yüzde 1,57 artış, da-
yanıklı tüketim mallarında
yüzde 1,20 artış, dayanıksız tü-
ketim mallarında yüzde 0,58
artış, enerjide yüzde 6,28 artış
ve sermaye mallarında yüzde
1,78 artış olarak gerçekleşti. 

AĞUSTOS AYI kiRA 
ARTIŞ TAVANI 
BeLLi OLDU 

Ağustos ayı için kira artış
oranı yüzde 65,93 olarak ger-
çekleşti. 2024 yılı Temmuz ayı
enflasyon rakamlarının açıklan-
masıyla birlikte Ağustos ayı kira
artışlarındaki tavan oran belli
oldu. Ağustos ayı kira artış ta-
vanı yüzde 65,93 olarak ger-

çekleşti. TÜFE'de değişim
Temmuz ayında bir önceki aya
göre yüzde 3,23, bir önceki
yılın Aralık ayına göre yüzde
28,76, bir önceki yılın aynı
ayına göre yüzde 61,78 ve on
iki aylık ortalamalara göre
yüzde 65,93 artış olarak ger-
çekleşti. 

BAkAN ŞiMŞek: 
"ÖNüMüZDeki 

DÖNeMDe 
eNFLASYONDAki DüŞüŞ 

DAHA ÇOk 
HiSSeDiLecek"

TÜİK tarafından açıklanan
enflasyon verileri değerlendiren
Hazine ve Maliye Bakanı Meh-
met Şimşek, gelecek dönemde

enflasyondaki düşüşün daha
çok hissedileceğini işaret etti.
Bakan Şimşek, sosyal medya
hesabından yaptığı paylaşımda
“Yıllık enflasyon düşüyor. Tem-
muzda aylık enflasyon geçici et-
kiler kaynaklı arttı. Yıllık
enflasyon ise hazirana göre 9,8
puan azalarak yüzde 61,8'e ge-
riledi. Ana hedefi dezenflasyon
olan programımızın her alanda
olumlu sonuçlarını almaya
devam ediyoruz. Önümüzdeki
dönemde enflasyondaki düşüş
daha çok hissedilecek. Fiyat is-
tikrarını sağlayarak vatandaşları-
mızın refahını kalıcı olarak
artıracağız" ifadelerine yer verdi.
iHA

Yıllık enflasyon Temmuz’da
yüzde 61,78 oldu   
Yıllık enflasyon Temmuz’da
yüzde 61,78 oldu   



6 Ağustos 2024 Salı SAĞLIK 11

Kalbinizi yaz sıcaklarından koruyun

dr. Ahmet Egemen Sayın,
“Kalp krizinin en sık belirtisi
göğüs ağrısı olmakla birlikte
nefes darlığı, çarpıntı, bayılma,
bilinç değişikliği gibi belirtileri
de olabilmektedir” dedi. 

Kardiyoloji Anabilim Dalı Dr.
Öğr. Üyesi Ahmet Egemen
Sayın, yaz aylarında kalp sağlı-
ğının korunması için dikkat
edilmesi gerekenler hakkında
bilgi verdi. 

Kalp hastalıklarına sahip bi-
reylerde yaz aylarında göğüs
ağrısı, nefes darlığı, çarpıntı,
bayılma, susuzluk gibi şikayet-
ler şiddetlenebildiğini ifade
eden Dr. Öğr. Üyesi Sayın, “Bu
şikayetlerin baş gösterdiği kişi-
lerde kalp krizi, ritim bozuk-

luğu, tansiyon düşüklüğü/ şok
gibi ani gelişebilen, ölümcül
olabilen kalp hastalıkları görüle-
bilir” dedi.  

Yüksek sıcaklık ve nemin
kalp sağlığı üzerindeki etkileri
hakkında bilgi veren Sayın, “Sı-
caklık ve nem arttıkça kalbin
vücudu uygun sıcaklıkta tut-
ması için, cilde daha fazla kan
pompalaması gerekir. Kalp
daha güçlü ve daha sık atmaya
çalışır.

Bu durum kalbin iş yükünü
artırır. 

Kalp yetersizliği, ritim bo-
zukluğu, yüksek tansiyon, kalp
damar hastalığı gibi kalp hasta-
lığı olanlar, kalp hastalığı nede-
niyle idrar sökücü, damar

genişletici ilaç kullanan hasta-
lar, obezler, yaşlılar, yüksek
sıcak ve nemden etkilenme ko-
nusunda normal kişilere göre
daha riskli gruptadır” ifadelerini
kullandı.   

“ağır egzersizden 
Kalp Hastalarının

Kaçınmaları
gereKmeKtedir” 

Genel olarak ileri evre ol-
mayan kalp hastalarına kalp
sağlığının korunması amacıyla
egzersiz önerdiklerini dile geti-
ren Dr. Ahmet Egemen Sayın,
“Kalp hastalarına saat 11:00-
15:00 aralığının dışındaki
günün daha serin saatlerinde,
susuz kalmamaya dikkat ede-
cek şekilde yeterli miktarda sıvı
alımını sağlayarak, güneşten
korunarak, ciddi çaba gerektir-
meyen (yürüyüş, hafif tempo
koşu, bisiklete binme, yüzme)
egzersizleri öneriyoruz. Yüksek
sıcaklığın olduğu öğlen vakitle-
rinde ve ağır egzersizden kalp
hastalarının kaçınmaları gerek-
mektedir” şeklinde konuştu.  

“yeterli Ve dengeli 
BeslenmeK Kalp 

sağlığını 
Koruyucudur” 

Yaz mevsiminde kalp has-
taları için önerilen beslenme

şekli hakkında bilgiler paylaşan
Dr. Sayın, “Yeterli ve dengeli
beslenmek kalp sağlığını koru-
yucudur.

Hipertansiyonu ve kalp ye-
tersizliği olan hastaların az tuzlu
beslenmelerini, kalp damar
hastalığı ve kolesterol yüksek-
liği olan hastaların kolesterol
içeren (kırmızı et, tereyağ, iç
yağ, yumurta) besinleri gereğin-
den fazla tüketmemelerini,
bunun yerine Akdeniz tipi bes-
lenmeye (beyaz et, salata, tahıl,
zeytinyağı) ağırlık vermelerini,
ritim bozukluğu hastalarının
kalp hızını artırabilecek kafein
türevi içeriğe sahip (çay, kahve,
enerji içeceği) ve alkollü içe-
ceklerden olabildiğinde uzak
durmalarını öneriyoruz” dedi.  

seyaHat ederKen 
Bunlara diKKat 

Yaz tatillerinde seyahat
ederken veya uzun yolculuk-
larda kalp sağlığını korumak
için ipuçları veren Dr. Sayın
açıklamasını şu şekilde sür-
dürdü: “Uzun yolculuklarda
kalp hastalarının ilaçlarını oriji-
nal ambalajında, güneşten etki-
lenmeyecek şekilde yanlarında
taşımaları, önerildiği dozda ve
sıklıkta almaya devam etmeleri
önemlidir. 

Uzun yolculukta hastaların
bacakları uzun süre hareketsiz
ve sabit duracağından bacakta
pıhtı oluşma ve bu pıhtının ak-
ciğerlere emboli olarak ata-
bilme riski vardır. 

Emboli riski olan hastaların
seyahat araçlarının içerisinde
olabildiğince bacaklarını hare-
ket ettirmesi, seyahat esna-
sında sık aralıklarla mola
vermesi, molalarda yürüyerek
bacak kaslarını çalıştırması ve
doktorunun önerdiği durum-
larda kan sulandırıcı kullanması
faydalı olabilir. Yine seyahat es-
nasında olabildiğince güneşten
korunmak gerekir. Seyahat
edeceğiniz bölgedeki varsa
kalp hastanelerini ve kardiyo-
logları önceden biliyor olmanız
önemli olabilir. 

Oksijen oranı daha yüksek
irtifalarda azalır, çok yüksek irti-
falı yerleşim yerlerinde ciddi
kalp hastalarının yaşaması
kalple ilgili şikayetleri artırabile-
ceğinden risklidir.”  

“Kalp Krizinin en sıK 
Belirtisi göğüs 

ağrısı” 
Kalp krizi belirtileri ve acil

durum önlemlerine de dikkat
çeken Dr. Öğr. Üyesi Sayın,
“Kalp krizinin en sık belirtisi

göğüs ağrısı olmakla birlikte
nefes darlığı, çarpıntı, bayılma,
bilinç değişikliği gibi belirtileri
de olabilmektedir.

Bu şikayetleri ani ve şiddetli
olarak başlayan kişiler için 112
Acil Çağrı Merkezi aranmalıdır.
Ani ölüm riski olan kalp krizi
hastası için etraftaki tecrübesi
olan kişilerce ilk yardım uygu-
lanması, yakındaki otomatik
kalp şoklayıcı cihazlarla müda-
hale gerekebilir” ifadelerinde
bulundu.   

“Bol, serin giysiler
giymeli Ve şapKa-

güneş 
gözlüğü taKmalı” 

Yaz aylarında kalp sağlığı
için önleyici tedbirlerle açıkla-
masını sonlandıran Tıp Fakül-
tesi Kardiyoloji Anabilim Dalı
Dr. Öğr. Üyesi Ahmet Egemen
Sayın, “Ek olarak kalp hasta-
ları dışarıya çıkacaksa bol,
serin giysiler giymeli ve
şapka-güneş gözlüğü takmalı,
dışarıda oturulacaksa daha
serin saatlerde gölgede veya
şemsiye altında oturmalı, hafif
yemekler yemeli, sıcak ve ağır
yemeklerden kaçınmalı, sıcak
yerine soğuk içecekler tercih
etmelidir” şeklinde açıklama-
sını tamamladı. iHa

Sıvı kaybının tehlikeli ilk belirtileri
iç Hastalıkları Uzmanı Dr.

Salih Demir, sıvı kaybının ileri
seviyelerde bayılma ve bilinç
kaybına yol açtığını söyledi.   

İç Hastalıkları Uzmanı Dr.
Salih Demir, ileri seviyelerde
bayılma ve bilinç kaybına yol
açan dehidrasyon yani sıvı
kaybının ilk belirtilerini “aşırı
susuzluk, kuru ağız ve boğaz,
yorgunluk ve halsizlik, idrar
miktarında azalma ve koyu
renkli idrar” olarak sıraladı.
Belirtileri erkenden fark etme-
nin ciddi sağlık sorunlarını ön-
leyeceğine dikkat çekti. 

İç Hastalıkları Uzmanı Dr.
Salih Demir, içinde bulundu-
ğumuz şu günlerde artan sı-
caklıklarla birlikte

vücudumuzun fazla su kay-
betmesine neden olup “dehid-
rasyon” durumuna yol açtığını
söyledi. 

Dehidrasyonun, vücuda ih-
tiyaçtan daha az sıvı alınması
veya aşırı sıvı kaybedilmesi
durumunda ortaya çıkarak
ciddi sağlık sorunlarına yol aç-
tığını belirten Dr. Demir bu du-
rumun, özellikle yaz aylarında
sıcaklıkların artmasıyla daha
sık görüldüğünü; yetersiz sıvı
alımı, aşırı terleme, ishal,
kusma gibi durumların da de-
hidrasyona neden olabilece-
ğini; ayrıca, ateş, diyabet gibi
bazı hastalıkların da sıvı kay-
bını artırabileceğini anlattı. 

Ciddi sağlık sorunlarını

önlemek için dehidrasyonun
erken belirtilerini tanımak ge-
rektiğini vurgulayan Dr. Demir
“Bu belirtilerin şiddeti sıvı kay-
bının miktarına göre değiş-
mektedir. 

Erken belirtileri aşırı susuz-
luk, kuru ağız ve boğaz, yor-
gunluk ve halsizlik, idrar
miktarında azalma ve koyu
renkli idrardır.

İdrarın koyu sarı veya keh-
ribar rengi alması, vücudun su
kaybına işaret eder. 

Yetersiz sıvı alımının orta
düzeyde belirtileri baş dön-
mesi ve baş ağrısı, özellikle
egzersiz yaparken su kaybının
daha da artması sonucu olu-
şan kas kramplarıdır.

Uzun süre susuz kalmaya
bağlı olarak cildin elastikiye-
tinde azalma ve kuruluk görü-
lebilir. Vücudun sıvı dengesini
korumaya çalışırken verdiği
yanıtlara bağlı olarak kalp atım
hızında artış olabilir” diye ko-
nuştu. 

Dr. Demir ileri düzeyler-
deki dehidrasyonda ise vü-
cutta fazla miktarda sıvı
eksikliği nedeniyle kan basın-
cının düşmesi, buna bağlı
beyne ve böbreklere yeterli
kan gitmemesi, bilinç bulanık-
lığı ve bayılmalar, solunum hı-
zında artış ve idrar çıkışının
durması gibi durumlar yaşan-
dığını dile getirdi. 

“BeBeK, çocuK Ve 
yaşlılar daHa 

Hassas” 
Sıvı kaybının her bireyi

aynı düzeyde etkilemediğine
dikkat çeken Dr. Demir belli
yaş grupları ve hastaların sıvı
kaybına daha hassas oldu-
ğunu; özellikle bebekler, ço-
cuklar ve yaşlıların vücut sıvı
dengesini korumada zorlan-
dıklarını söyledi. 

Kronik hastalığı olanlarda
özellikle diyabet, böbrek has-
talığı gibi durumların sıvı kay-
bını artırdığına işaret eden Dr.
Demir “Yüksek kan şekeri se-
viyeleri, böbreklerden fazla
miktarda su kaybına neden
olur. İdrar söktürücü kullanan
hastaların dikkat etmemeleri
halinde dehidratasyon riski
yüksektir.

Kalp yetmezliği olan has-
talarda sıvı dengesini sağla-
mak daha da zorlaşacağından
hem sıvı fazlalığı hem de ye-
tersiz sıvı alımı sorunları görü-
lebilir. Böbrek yetmezliği
hastalarında da dehidratasyo-
nun seviyesine göre böbrek
fonksiyonlarında kötüleşme
olabilir” dedi. 

Dehidrasyonu korunmak
için gün boyunca yeterli mik-
tarda su içmenin, vücudun su
dengesini korumasına yardım
ettiğinin altını çizen Dr. Demir
ishal veya kusma durumla-

rında vücutta ayrıca mineral
kaybı da artacağı için bunu
dengeleme amaçlı maden su-
ları tüketimini önerdi. 

Su içeriği yüksek olan
meyve ve sebzeleri tüketerek
su alımının artırılabileceğini
belirten Dr. Demir “Özellikle
günün en sıcak saatlerinde
serin ve gölgeli yerlerde
zaman geçirmek, hafif, nefes
alabilen ve açık renkli giysiler
giymek vücut ısımızın düzen-
lenmesine yardımcı olacaktır.
Alkol ve kafein tüketimi vücu-
dunuzun daha fazla su kay-
betmesine neden
olabileceğinden tüketim mik-
tarı azaltılmalıdır” diye ko-
nuştu. Yaz aylarında
dehidrasyonu önlemenin, sağ-

lığı korumak için kritik öneme
sahip olduğunu vurgulayan Dr.
Demir su tüketimine dikkat
ederek, uygun giysiler giyerek
ve serin yerlerde zaman geçi-
rerek dehidrasyon riskinin az-
altılabileceğini söyledi. 

Sağlıklı bir yaşam için vü-
cudun su dengesini korumak
büyük bir öneme sahip oldu-
ğundan bahseden Dr. Demir
şunları ifade etti:“Dehidrasyon
belirtilerini erken fark etmek
ve gerekli önlemleri almak,
ciddi sağlık sorunlarını önle-
meye yardımcı olacaktır. 

Kronik hastalıkları olan bi-
reyler, özellikle yaz aylarında
dehidratasyona karşı dikkatli
olmalı ve gerekli önlemleri al-
malıdır” iHa

Kanser tedavisinde güçlü beslenmenin önemi
Kanser teşhisi koyulan ki-

şilerde başlayan uzun tedavi
sürecinin yanında başka birta-
kım sorunları da beraberinde
geldiğini ifade eden Tıbbi On-
koloji Uzmanı Prof. Dr. Nilüfer
Avcı, "Bu sorunların başında da
beslenme gelmektedir. 

Etin özellikle mangalda veya
kaynatılarak çok yüksek ısıda
kimyasal işlemlere maruz bıra-
kılması kanser riskini artırır.
Ancak kanser tedavisi sırasında
et sağlıklı pişirilerek belirli ölçü-
lerde tüketilebilir" dedi.   

Kanser tedavisi gören bir
kişinin yediği gıdalara dikkat et-
mesi gerektiğini belirten uz-
manlar, bu hastaların tedavi ve
hastalığın etkilerinden dolayı
kilo vermeye meyilli olduğunu
söyledi.

Günümüzde kanserli hasta-
ların tedavi ve psikolojik duru-
munun hastalığın sürecini
etkilediğinin iyi bilinmekte oldu-
ğunu belirten Tıbbı Onkoloji
Uzmanı Prof. Dr. Nilüfer Avcı,
beslenmeden egzersize kadar
birçok etkenin de sürece katkı

sağladığını söyledi. 
İlk olarak kanser hastasının

beslenmesine özen göstermesi
gerektiğini belirten Avcı, özel-
likle doymuş yağlar ve çok ka-
lorili beslenmenin hem
obeziteye hem de birçok kan-
ser tipine sebep olduğunu söy-
ledi. 

Tekli doymamış yağların
kanser ile ilişkisinin daha az ol-
duğunu ifade eden Avcı, bu
grup yağların ise zeytinyağı,
avakado, fıstık, balık, cevizde
bulunduğuna dikkat çekti. Avcı,
"Yapılan araştırmalarda çok
fazla et tüketen insanlarda
kolon, prostat ve mide kanseri
riskinin arttığı gösterilmiştir. 

Etin özellikle mangalda veya
kaynatılarak çok yüksek ısıda
kimyasal işlemlere maruz bıra-
kılması kanser riskini artırır.
Ancak kanser tedavisi sırasında
et sağlıklı pişirilerek belirli ölçü-
lerde tüketilebilir. 

Tümüyle kısıtlanması söz
konusu değildir. Şeker alımı ile
kanser riskinin arttığına dair di-
rekt bir ilişki gösterilmemiş olsa

da çok şekerli ve tatlandırıcı
kullanılmış gıdaların tüketilmesi
kilo artışına sebep olur. Kilo
alımı da kanseri tetikleyebilir’’
dedi. 

Vitamin ilaçlarına 
diKKat 

Sebze ve meyve tüketimi
ile mide ve bağırsak kanseri ris-
kinin azaldığının gösterildiğini
belirten Avcı, "Kanserli hasta-
larda da günde 2-3 porsiyon
sebze ve 1-2 porsiyon meyve
önerilmektedir. 

Hangi sebze ve meyvenin
daha fazla koruyucu olduğu bi-
linmediği için tüm sebze ve
meyvelerin tüketilmesi önerili-
yor.

Orta derecede bir fizik akti-
vite halsizlik, kas kuvveti, kalp-
damar sağlığı ve hastanın
ruhsal durumunu iyileştirir.
Yaşam kalitesi iyileşir. Hastanın
durumu ve hastalığın evresi ile
ilişkili olarak kanser tedavisi sı-
rasında da doktorun önereceği
ölçüde fiziksel aktivite önerilir.
Doktor, önermediği sürece
hasta vitamin ilaçları kullanma-

malıdır. Gereksiz vitamin kulla-
nımı zararlı olabilir. Önerilen ka-
liteli beslenmektir. 

Kemoterapi sırasında
immun sistemi zayıftır. Bu se-
beple kanser hastalarının en-
feksiyona yakalanmaması için
temizliği çok önemlidir" diye
konuştu. 

Tedavide kullanılan ilaçlara
değinen Avcı, "Aslında kemote-
rapi derken tek bir ilaçtan bah-
setmiyoruz. Kemoterapide ilk
olarak sitotoksikler dediğimiz
bir grup ilaç kullanılmıştır. Bu
sitotoksiklerde kendi arasında
etki mekanizmalarına göre
gruplandırılır. Dolayısıyla her bir
ilacın etki mekanizması kadar
yan etkisi de farklıdır. Bu yan
etkiler hastanın vücut direnci ile
ilişkili olarak farklı şiddet dere-
celerinde görülür.

Sitotoksik ilaçlar, hızlı ço-
ğalma ve bölünme yeteneğine
sahip kanser hücrelerini etkiler.
Ancak tedavi sırasında hızlı bö-
lünme yeteneğine sahip normal
hücreler de etkilenebilir. Yani
saç dökülmesi, kansızlık,

ağızda yara, bulantı, ishal ve
kabızlık gibi belirtiler ortaya çı-
kabilir. Bazı kemoterapi ilaçları
kalp, böbrek, akciğer ve sinir
sisteminde de yan etki oluştu-
rabilir’’ şeklinde konuştu. 

"artıK aKıllıilaçlar 
Var" 

Kanser hücrelerinin normal
hücrelerden farklı özelliklere
sahip olduğunu ifade eden
Avcı, "Sadece kanser hücrele-
rinde bulunan bu özellikleri ta-
nıyan ve kanser hücresini yok

etmeye yönelik ilaçlara akıllı
ilaç (hedefe yönelik) denir. Akıllı
ilaçlarda etki mekanizma ve
moleküler yapılarına göre ayrı-
lırlar. Bu ilaçlar ile tedavideki
amaç normal hücrelere zarar
vermeksizin daha fazla kanser
hücresini öldürmektir. Günü-
müzde modern tıptaki gelişme-
ler ile birlikte kanser hücresinin
biyolojik özelliklerini tespit ede-
biliyoruz. Bu özelliklere göre de
hedefe yönelik ilaçları daha
fazla kullanıyoruz" dedi. iHa 
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TürkİYe Futbol Federas-
yonu Temsilciler Kurulu, 2024-
2025 futbol sezonunda görev
yapacak temsilcileri açıklarken,
Manisa'yı 7 kişinin temsil ede-
ceği bildirildi. Türkiye Futbol
Federasyonu Temsilciler Kurulu
tarafından Temsilciler Kurulu
Talimatı kapsamında düzenle-
nen seminerlerin ortak açılış tö-
reni TFF Başkanı İbrahim
Ethem Hacıosmanoğlu'nun ka-
tılımıyla gerçekleşti. Klasman
temsilcilerinin eğitimleri sa-
bahki oturumla sona ererken,
üst klasman temsilcileri ile fe-
derasyon güvenlik ve akredi-
tasyon temsilcileri gerçekleşti.

Temsilciler Kurulu, 2024-
2025 futbol sezonunda görev
yapacak temsilcileri açıklarken,

Manisa’yı temsil edecek isimler
ise şu şekilde belirlendi: "İbra-
him Onaylı, Hüsnü Arslan,

Hasan Onar, Serkan Diyemli,
Onur Aydemir, Volkan Alptekin,
Alpaslan Demiray." İha

TFF'de Manisa’yı 7 kişi
temsil edecek!
TFF'de Manisa’yı 7 kişi
temsil edecek!

YunuSemre Belediyesi Yağlı Güreş Takımı'ndan Melih
Özdemir ve İsmail Erkoç, Denizli'nin Beyağaç İlçesi'nde dü-
zenlenen 13. Geleneksel Hüseyin Çokal Yağlı Pehlivan Güreş-
leri'nde gümüş madalya kazandı.

Yunusemre Belediyesi Yağlı Güreş Takımı'nın başarılı pehli-
vanları Melih Özdemir ve İsmail Erkoç, katıldıkları turnuvalarda
Manisa'ya madalyalar kazandırmaya devam ediyor. İki gü-
reşçi, Denizli'nin Beyağaç İlçesi'nde düzenlenen 13.Gelenek-
sel Hüseyin Çokal Yağlı Pehlivan Güreşleri'nde gümüş
madalyaya imza atarak başarılarına yenisini ekledi. Melih Öz-
demir deste büyük boyda, İsmail Erkoç da tozkoparan bo-
yunda güçlü rakiplerini yenerek final oynama başarısı
gösterdi. Yunusemre Belediyesi Yağlı Güreş Takımı Antrenörü
Ali Gökçen yaptığı açıklamada, Manisa'yı gururla temsil ettik-
leri için mutlu olduklarını söyledi. İha

Yunusemreli 
pehlivanlardan iki madalya
Yunusemreli 
pehlivanlardan iki madalya

Şehzadeler Belediyesi'nin
destekleriyle düzenlenen 3. Murat
Eşsiz Karate Turnuvası, 2-3-4 Ağus-
tos 2024 tarihlerinde Manisa Mura-
diye Spor Salonu'nda
gerçekleştirildi. Turnuvaya 30 şehir
ve 110 kulüpten toplam bin 850
sporcu katılım gösterdi.

Turnuvada başarılı olan sporcu-
lar, düzenlenen törenle madalyalarını
aldılar. Törene Şehzadeler Belediye-
si'ni temsilen Şehzadeler Belediyesi
Gençlik ve Spor Kulübü Derneği
Başkanı ve Belediye Başkanvekili
Gökay Budak katıldı. Başkan

Budak, turnuva sonrasında yaptığı
açıklamada, "Bizi yalnız bırakmayıp
organizasyonumuza eşlik eden tüm
antrenör, hakem ve sporcularımıza
teşekkür ederiz," diyerek emeği
geçen herkese minnettarlığını ifade
etti. Turnuva, karate sporunun tanıtı-
mına ve genç sporcuların tecrübele-
rini artırmalarına katkı sağlarken,
Manisa'da sporun ve sporcunun ge-
lişimine olanak sundu. Şehzadeler
Belediyesi'nin destekleriyle yapılan
bu tür organizasyonların, gelecekte
de devam etmesi planlanıyor. 

Spor Servisi

Murat Eşsiz Karate Turnuvası’na binlerce sporcu katıldı


